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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 30.11.2011 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dna. Chi ş-Şerban Ana Aurelia care a fost       

aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.198/2011 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
Dna. Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschis ă şedin ţa de ast ăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anun ţându-v ă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezen ţa până la aceast ă oră un 
număr de 18 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Dan Nicolae Robert, Cazan Florin şi Hepu ţ 
Teodor. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
şi dl. secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei municipiului 
Hunedoara, reprezentanţi ai S.C. Eco Sid Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul domnului secretar Aurel Raţă-Bugnariu, pentru a 
prezenta stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 31.10.2011 şi 21.11.2011.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
  „Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, până la data prezentei şedinţe, a avut 

obiecţii, comunicate telefonic, cu privire la legalitatea Hotărârii Consiliului Local nr.225/2011 privind 
aprobarea efectuării demersurilor pentru înregistrarea în Cartea Funciară a unor terenuri  în 
suprafaţă de 16.625 mp, nr.topo 1072/5/2, respectiv 8970 mp, nr.topo 1097,1098,1099, situate în 
str.Rotarilor, nr.70, aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara  şi a Hotărârii Consiliului 
Local nr.226/2011 privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea 
Funciară a  unor terenuri situate în intravilanul municipiului Hunedoara  necesare construirii a  6 
biserici,  din proprietatea  Statului Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara, care 
au fost adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de 31.10.2011, principala obiecţie fiind 
neidentificare terenurilor prin Cartea funciară, neidentificarea loturilor, nedezmembrarea lor, urmând 
ca aceste obiecţii  să ne fie comunicate şi în scris. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 31.10.2011 şi 21.11.2011, 
care au fost puse în timp util la dispoziţia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi 
de către preşedintele şedinţelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 
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A sosit în sal ă dl. viceprimar Dan Nicolae Robert, num ărul consilierilor locali 
prezen ţi la şedin ţă este de 19 în momentul de fa ţă. 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate de către cei 19 cosilieri prezenţi. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Aş vrea după punctul 29 să mai introduc 3 proiecte de hotărâre, respectiv: 

- proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara şi a virării de credite bugetare pe anul 2011. 

-    proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 5.000 de lei din bugetul 
local al municipiului Hunedoara în vederea deplasării corului „Doina” Graz - 
Austria  în vederea participării la evenimentul de caritate „Educaţia face posibilă 
educaţia.  

-    proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 50.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, ca sprijin financiar unor unităţi de cult de pe raza 
administrativ-teritorială a municipiului Hunedoara. 

După punctul 29 de pe ordinea de zi o să putem lua o pauză pentru a putea studia 
materialele. Ordinea de zi va fi renumerotată corespunzător. Vă mulţumesc.” 

 

Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se adoptă cu unanimitatea de voturi a 
celor 19 consilieri prezenţi. 

 

Dna. Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Dl. Apostolescu Dan: 
 „Eu nu voi putea vota la punctul 11 de pe ordinea de zi, privind aprobarea prin licitaţie 

publică a culoarelor de înot, deoarece fac parte din Consiliul de administraţie al C.S.S. Hunedoara” 
 
A sosit în sal ă dl. Cazan Florin, num ărul consilierilor locali prezen ţi la şedin ţă 

este de 20 în momentul de fa ţă. 
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Dna. Chiş-Şerban Ana Aurelia: 
 „Şi dacă face parte din Consiliul de administraţie nu poate să voteze?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Nu, nu poate.” 

 
Dl. Apostolescu Dan: 
 „Domnule secretar spuneţi dacă pot să votez, nu este nicio problemă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „O să vă spun până o să ajungem la punctul respectiv.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Primiţi vreo indemnizaţie?” 
 
Dl. Apostolescu Dan: 
 „Nu.” 
 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale pe anul 
2012.   
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „O singură întrebare. În raportul comisiei de specialitate intern se menţionează că 

nivelul impozitelor şi taxelor pe 2012 este acelaşi cu 2011, cu excepţia valorii impozabile a clădirilor, 
la care se propune aplicarea unei majorări de 5%. Să înţelegem că impozitul pe clădiri va fi majorat 
cu 5%?” 

 
Dl. Bîndea Mircea Marcel: 
 „Cu până la 5%, da.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Nu, aici scrie 5%, că până la 5% poate să însemne şi 0,1%. Deci 5% va fi aprobat 

impozitul majorat pe clădiri?” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Deci să înţelegem că se propune o majorare de 5%.” 
 
Dna. Chiş-Şerban Ana Aurelia: 
 „Aveţi vreun amendament?” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Gyorfi Jeno: 
 „Doamna preşedinte, nu am primit răspunsul.” 
 
Dna. Chiş-Şerban Ana Aurelia: 
 „Răspunsul a fost clar. Este de 5% creşterea de impozit, şi am întrebat dacă aveţi 

vreun amendament.” 
 
Dl. Gyorfi Jeno: 
 „Deci pentru toate clădirile din municipiul Hunedoara impozitul se majorează cu 5%.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Da, pe cele proprietate personală. Dacă citiţi articolul scrie clar.” 
 
Dl. Demeter Ilie: 
 „Şi e zero impozitul pe clădiri la persoane fizice şi se majorează cu 5%.” 
 
Dl. Gyorfi Jeno: 
 „Şi amenzile, şi impozitele.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Citiţi articolul 2.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Ce amenzi vedeţi domnule consilier?” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Ştiţi ce se întâmplă? Din raport a fost o nelămurire, pentru că, odată spune că nu se 

majorează nimic, şi pe urmă propunem o majorare de 5% a impozitului pe clădiri.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „La ce raport?” Dacă vă uitaţi în raport, la care se propune aplicare unei majorări de 

5%, e clar şi în raport.”  
 
Dl. Gyorfi Jeno: 
 „Mai este un articol aici, impozitele şi taxele....” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Domnilor consilieri, doamna preşedintă, am început votul. Conform regulamentului 

nu se mai poate discuta pe marginea articolelor din hotărâre.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau: 
 „Domnule secretar, nu suntem maşină de vot aici.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Nu sunteţi maşină de vot, dar atunci respectaţi regulamentul domnule consilier, şi 

dacă mă uit bine, nici n-aţi ridicat mâna, că nu aţi votat.” 
 
Dl. Gyorfi Jeno: 
 „În raport scrie: menţionăm că nivelul taxelor şi impozitelor propuse a se aplica în anul 

2012 este aceleaşi cu cel din 2011, dar totuşi se majorează cu 5%, şi scrie clar aici la aliniatul 2….” 
 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „E la fel, dar nu identic.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Doamna preşedinte, propun să-i dăm cuvântul domnului director economic să ne 

lămurească.” 
 
Dl. Bîndea Mircea Marcel: 
 „În raport s-a specificat clar: majoritatea impozitelor nu se majorează, exceptând 

impozitul pe clădiri, la care se majorează cu 5%.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Deci dacă citiţi în aliniatul 3, 20% pentru clădiri care nu au fost reevaluate. Şi totuşi 

nu înţeleg care este problema.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Art. 2 se aprobă cu 11 voturi ”pentru”, 2 voturi ”împotrivă” (Aldea Ana Maria, 
Bobouţanu Dan), şi 7 ”abţineri” (Zuberecz Richard, Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, Baloşin 
Nicolae, Culcea Tudorel, Vasilescu Tatiana, Fărcaş Bianca).  

Art. 3 se aprobă cu 16 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” (Aldea Ana Maria), şi 3 
”abţineri” (Munteanu Gigi, Culcea Tudorel, Bobouţanu Dan). 

Art. 4 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”, şi 3 ”abţineri” (Munteanu Gigi, Culcea Tudorel, 
Vasilescu Tatiana).           

Art. 5 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, şi 2 ”abţineri” (Munteanu Gigi, Culcea Tudorel).  
Art. 6 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” şi 2 ”abţineri”  (Munteanu Gigi, Culcea Tudorel).           
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Art. 7-19 se aprobă în unanimitate de 20 de voturi. 
Hotărârea nr.229/2011 se aprob ă cu 15 voturi ” pentru”  şi 5 ”ab ţineri”(Farca ş 

Ladislau, Munteanu Gigi, Balo şin Nicolae, Culcea Tudorel, Vasilescu Tatiana).   
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor pentru utilizarea 
spaţiilor cu altă destinaţie decât locuinţă şi pentru folosirea terenurilor aflate în administrarea 
Consiliului Local şi a altor instituţii publice aflate în subordinea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2012. 

             -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-  d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 

                 -     d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.230/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea de taxe, pe anul 2012, pentru 
serviciile prestate la Starea Civila - “Casa Căsătoriilor”. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 

                 -    d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă  
Art.1-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.231/2011 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor în vederea închirierii unor 
spaţii din cadrul Casei de Cultură a municipiului Hunedoara, pe anul 2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 

                 -    d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.232/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor de închiriere a căminelor 
culturale din municipiul Hunedoara, pe anul 2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
A sosit în sal ă dl. Hepu ţ Teodor, num ărul consilierilor locali prezen ţi la şedin ţă 

este de 21.  
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.233/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor, preţurilor de vânzare a unor 
publicaţii ştiinţifice precum şi preţul materialelor publicitare la Muzeul Castelul Corvinilor, pe anul 
2012. 
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
-    d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-12 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.234/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor de închiriere pentru 
folosirea locurilor publice de desfacere din pieţele, târgurile şi oboarele din municipiul Hunedoara, 
pe anul 2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Tot din nota de fundamentare şi raport, menţionaţi că unele dintre taxele şi tarifele 

propuse a se aplica în 2012 au rămas aceleaşi cu 2011, în timp ce altele au fost majorate. Care 
sunt acelea care au fost majorate, şi cu cât la % în procent.” 
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Dna. Pascaru Amalia: 
 „Au fost majorate cu 4,77% şi am rotunjit. La 30.09.2011 am luat de pe site-ul B.N.R.-

ului inflaţia.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Aţi rotunjit la 5?” 
 
Dna. Pascaru Amalia: 
 „Da.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Şi la ce anume aţi majorat?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Ce vedeţi acolo în bold în anexă.” 
 
Dna. Pascaru Amalia: 
 „În anexă sunt prezentate scris bolduit cele care au fost majorate, în anexa la raport 

apare.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Nu apare.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „În anexa la hotărâre apare bolduit.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Ce vedeţi acolo scris bolduit este majorat cu inflaţia anuală.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Nu scrie 2011, puteam doar să fac o supoziţie. Deci e o majorare de 5% în mare 

parte.” 
 
Dna. Pascaru Amalia: 
 „Doar la câteva dintre tarife, nu la majoritatea.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Mulţumesc.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „La anexa 2 sunt numai 3 poziţii, 3 din 18.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Art.2 se aprobă cu 20 de voturi ”pentru” şi 1 ”abţinere” (Aldea Ana Maria).  
Art.3 se aprobă cu 20 de voturi ”pentru” şi 1 ”abţinere” (Aldea Ana Maria).            
Art.4-6 se aprobă în unanimitate. 
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Hotărârea nr.235/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea unor taxe şi tarife aplicate de către  
Serviciul public „Bazinul de Înot” Hunedoara, pe anul 2012. 
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.236/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru atribuirea locurilor de 
înhumare din cimitirul "Valea Seacă" aflat în administrarea Consiliul local al municipiului Hunedoara 
şi a taxei de folosire a capelei, pe anul 2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate 

                     Hotărârea nr.237/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului costului mediu lunar de 
întreţinere datorat de beneficiarii şi/sau de susţinătorii legali ai acestora pentru serviciile furnizate  
de Căminul pentru Persoane Vârstnice din  municipiul Hunedoara. 
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 

                 -    d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.238/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii  prin licitaţie publică a 
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culoarelor de înot din cadrul  Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de înot, în 
vederea desfăşurării unor activităţi de înaltă performanţă sau iniţiere. 
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-  d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Cazan Florin: 
 „Amendament la anexa 1 care priveşte programul. Deci programul să fie de luni până 

vineri pentru sportul de performanţă şi iniţiere, şi în week-end liber pentru public.”  
 
Se supune la vot amendamentul propus de dl. consilier Cazan Florin, care se aprobă 

cu unanimitate de voturi. 
 
Dl. Apostolescu Dan: 
 „Aş avea şi eu un amendament. Dacă am voie să votez, depun amendamentul.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Aveţi voie.” 
 
Dl. Apostolescu Dan: 
 „Referitor la preţ, eu propun….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Propuneţi domnule consilier, aveţi dreptul.” 
 
Dl. Apostolescu Dan: 
 „Referitor la sportul de performanţă, culoarul pe oră aş dori să fie 6 lei fără T.V.A., în 

loc de 8 lei plus T.V.A..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Deci până anul acesta când nu am fost obligaţi să le luăm bani, ei au activat în 

bazinul municipiului Hunedoara pe gratis. Aceşti copii sunt din tot judeţul, ascultaţi-mă numai un pic 
să vă spun, acum legea ne permite, ne obligă dacă nu mă înşel, domnul director este aici, suntem 
obligaţi să le luăm o taxă.” 

 
Dl. Apostolescu Dan: 
 „Am înţeles, este o lege.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „În opinia dumneavoastră credeţi că cel de la Simeria….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Mă iertaţi că intervin, dar nu are nimic legătură amendamentul dumneavoastră cu 

acest proiect de hotărâre. A trecut hotărârea la care faceţi dumneavoastră referire.” 
 
Dl. Gyorfi Jeno: 
 „A fost înainte.” 
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Dl. Farca ş Ladislau: 
 „Tarifele au trecut. Acelea erau culoarele cu apă, astea sunt fără apă.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Acei bani au fost suportaţi din bugetul local al municipiului Hunedoara pentru toţi....” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Apostolescu Dan: 
 „Domnule director, preţurile erau cu T.V.A. sau fără T.V.A.?” 
 
Dl. Colesniuc Dan: 
 „La bilete au rămas aceleaşi. Avem o statistică în care nu....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule director, suntem la alt punct.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia: 
 „Hotărârea acea a trecut. Din păcate trebuia să fim mai atenţi. Mă gândesc că se 

poate modifica printr-o hotărâre ulterioară, se poate luna viitoare, sigur, nu s-a terminat anul, 
suntem deabea în noiembrie.” 

 
Dl. Apostolescu Dan: 
 „Dar nu am apucat nici măcar să întrebăm dacă preţurile sunt cu T.V.A. sau fără 

T.V.A.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia: 
 „Bun, a trecut, e votată, atenţie luna viitoare.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Doamna preşedinte, în luna decembrie nu se mai poate pentru că trebuie afişat şi 

pus pe site 30 de zile pentru dezbaterea publică.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Doamna preşedinte, citiţi un pic mai rar, ca să poată să voteze lumea, pentru că apar 

tot felul de neconcordanţe.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Art. 2, cu amendament, se aprobă în unanimitate. 

Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 
de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

 
1. Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. Hepuţ Teodor – membru 
 

           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea unor culoarelor de înot din cadrul  
Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de înot, în vederea desfăşurării unor 
activităţi de înaltă performanţă sau iniţiere, a constatat următoarele: 
Preşedinte:   Ovidiu Marius Hada – primarul Municipiului Hunedoara 21 voturi “pentru”; 
Membri:        Dănuţ Colesniuc – director Complex Sportiv „ Michael Klein” 21 voturi “pentru”; 
                     Mircea Marcel Bîndea – director economic 21 voturi “pentru”; 
                     Alin Eugen Oprişan – şef Birou Impozite şi Taxe Locale, persoane juridice, concesiuni, 
                                                         închirieri, disciplină contractuală  21 voturi “pentru”; 
                             Adina Poenar – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Persoane juridice,  
                                                       închirieri, concesiuni, disciplină contractuală  21 voturi “pentru”. 
 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice 

pentru închirierea unor culoarelor de înot din cadrul  Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara 
- Bazinul de înot, în vederea desfăşurării unor activităţi de înaltă performanţă sau iniţiere, este 
următoarea: 

                     -  Ovidiu Marius Hada – primar  - preşedinte; 
                     -  Dănuţ Colesniuc – director Complex Sportiv „ Michael Klein” - membru; 
                     -  Mircea Marcel Bîndea  – director economic - membru; 

             -  Alin Eugen Oprişan – şef Birou Impozite şi Taxe Locale, Persoane juridice, concesiuni,  
                                                          închirieri, disciplină contractuală - membru; 
                     - Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Persoane juridice,   
                                                 concesiuni, închirieri, disciplină contractuală - membru.  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea unor culoarelor de 
înot din cadrul  Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de înot, în vederea 
desfăşurării unor activităţi de înaltă performanţă sau iniţiere, a constatat următoarele: 
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          -  Dan Nicolae Robert – viceprimar 21 voturi “pentru” 
          -  Ienciu Maria – Diana – inspector de specialitate Complex Sportiv Michael Klein” 21 voturi       
                                                 “pentru”                         
          -   Nedeianu Cristina  –   inspector principal Biroul Impozite şi Taxe Locale, Persoane juridice,  

                                           închirieri, concesiuni, disciplină contractual 21 voturi “pentru” 
 
În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 

desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea unor culoarelor de înot din cadrul  Complexului 
Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de înot, în vederea desfăşurării unor activităţi de înaltă 
performanţă sau iniţiere, sunt următorii: 
-  Dan Nicolae Robert – viceprimar - preşedinte de rezervă;  
-  Ienciu Maria Diana – inspector de specialitate Complex Sportiv “Michael Klein” - membru rezervă;   
-  Nedeianu Cristina  – inspector principal Biroul Impozite şi Taxe Locale, Persoane juridice,  
                                    închirieri, concesiuni, disciplină contractuală - membru rezervă.                                                                                            

Art. 4-6  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.239/2011 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Educaţional Naţional 
Olimpiada Naţională de Nataţie „SPECIAL OLYMPICS” ROMÂNIA, ediţia a II-a 2012. 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                  -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
                  -    d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
                  -    d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                     Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.240/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită, pe termen 
limitat, a spaţiului  în suprafaţă de 34 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C-tin Brâncuşi, Bloc 
X2,  camera 3, etaj 3, în favoarea Filialei  Hunedoara a Comitetului Naţional Român pentru 
Drepturile Copilului. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil.. 

                 -    d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.241/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
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                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.242/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe sociale situate în 
municipiul Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.243/2011 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unor locuinţe din fondul 
locativ de stat către actualii chiriaşi. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.244/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr.33/2011 privind aprobarea Programului anual de achiziţii publice 
pe anul 2011, cu modificările şi completările ulterioare. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 
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În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi: 
„Aş avea câteva mici nelămuriri, şi anume, după ce am studiat anexa, unde sunt 

prezentate lucrările ce urmează a fi finanţate şi sumele, am constatat că toate lucrările care ne sunt 
prezentate în această listă sunt cu atribuire directă, indiferent de sume, şi atunci apare o 
inadvertenţă faţă de faptul că la articolul 2 avem împuternicirea primarului pentru licitaţie. Vreau să 
fiu lămurit, ce scrie este corect? Adică se face o atribuire directă, sau se va face o licitaţie, pentru că 
nu aş vrea să interpretez greşit această situaţie şi să-mi exprim anumite puncte de vedere care 
poate nu sunt oportune.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 

  „Am înţeles întrebarea dumneavoastră, şi o să-i dau cuvântul colegei mele, şefa de la 
biroul Achiziţii.” 

 
Dna. Călina Silvia:   
 „Sumele sunt prinse pe general. Dacă vă uitaţi, dumneeavoastră aveţi mai multe 

coduri. Suma este prinsă per total, dar urmează, de exemplu, cum aveţi modernizarea la fântâna 
care se va face în parc, în cadrul proiectului de finanţare sunt cuprinse anumite diuze care la 
momentul respectiv, acum 3 ani cînd s-a făcut proiectarea, aşa erau în piaţă, deci un jet foarte, 
foarte subţire. Diuazele acestea trebuie schimbate. Sunt lucrări care nu au fost cuprinse în proiectul 
iniţial, ele nu au legătură una cu cealaltă, dar sunt prinse pe coduri diferite şi suma este totală. Deci 
cînd le desfacem, nu există suma aceasta.” 

 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „Plec de la ceea ce-mi spuneţi dumneavoastră, şi vă rog să mă ajutaţi în continuare 

cu câteva lămuriri, dat fiind faptul că este domeniul dumneavoastră nu al domnului primar. La 
poziţia aceasta cu lucrări de modernizare, reabilitare a parcurilor din Hunedoara asta am înţeles.”  

 
Dna. Călina Silvia:   
 „Da, şi urmează să se facă şi o filigorie.” 
 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „Ne-aţi spus că, teoretic, ar trebuie să împart pe coduri, ceea ce, domnule consilier vă 

rog frumos, vorbeşte cineva nu bate vântul, sumele se împart pe acele coduri. Plec de la această 
prezumţie, şi atunci la poziţia a treia avem undeva 69.000 de euro doar pentru lucrări de reabilitare 
a parcurilor din municipiul Hunedoara cu un singur cod. Ce să înţeleg de aici, având în vedere faptul 
că, în mod normal din câte ştiu eu sau poate sunt informat greşit, orice lucrare peste valoare de 
15.000 de euro trebuie licitaţă?”   

 
Dna. Călina Silvia:   
 „Corect, de aceea am şi încercat să vă spun, sunt mai multe coduri C.P.V., este 

poziţia din listă. În cadrul proiectelor de modernizare se vor face…..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Numărul acela 4511 nu este cod C.P.V., domnule consilier.” 
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Dl. Munteanu Gigi: 
 „Nu aveam de unde să ştiu pentru că, poate domnul primar nu a văzut, dar 

dumneavoastră trebuie să ştiţi că partea aceasta de listă ne-a fost dată fără cap de tabel, aşa că eu 
numai intuiesc. Este doar partea de jos a listei fără capul de tabel, şi nu aveam de unde să ştiu ce 
era acolo, crezănd că sunt coduri.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Aşa am primit şi eu, domnule consilier. Vă rog să le explicaţi ce înseamnă numărul 

acela domnilor consilieri.” 
 
Dna. Călina Silvia:   
 „Aici unde vedeţi dumneavoastră, de exemplu, lucrări de modernizare şi reabilitare la 

parcuri, acela este codul C.P.V. general, un cod mare. Codul mare întotdeauna are mai multe 
coduri mici, iar aici am prins toate lucrările sub codul acesta mare, dar asta nu înseamnă că, codul 
acesta va fi ca şi….” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Deci se poate ca într-o lucrare să nu se facă toate lucrările incluse în proiect.” 
 
Dna. Călina Silvia:   
 „Sigur că da. E posibil ca eu să nici nu cheltui banii aceştia.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Noi s-ar putea să facem numai jumătate din acel cod care se regăseşte în câteva 

coduri în acelaşi cod mare.” 
 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „Am înţeles. Atunci haideţi să…..” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Ar trebui să faceţi o defalcare totală…..” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „Dacă aici suma aceasta pe care am exemplificat-o am înţeles, şi este foarte posibil 

ca dintr-un calcul simplu să-mi dau seama că există posibilitatea împărţirii sumei şi valorile să nu 
depăşească 15.000 de euro, spuneţi-mi atunci la contractul subsecvent la poziţia a 2-a pe care o 
avem acolo, pe acea valoare cum vedeţi dumneavoastră, în calitatea de specialist, noi nu suntem 
specialişti, consilierii, şi aş vrea să-mi explicaţi cum se atribuie această sumă ca un contract 
subsecvent şi nu ca o licitaţie separată. Atât de multe coduri există de nu le putem împărţi să 
ajungem sub 15.000?”   

 
Dna. Călina Silvia:   
 „Haideţi să vă explic. Contractul subsecvent numărul 2 face parte din acordul-cadru 

care a fost cu licitaţie deschisă anul trecut, în 2010. În cadrul acordul-cadru se pot încheia mai 
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multe contracte subsecvente cu operatorul economic care a câştigat licitaţia atunci, acordul-cadru, 
care a câştigat licitaţia mare. Eu închei, după aceea, contracte subsecvente cu acelaşi operator 
economic în mod direct, dar nu am voie să depăşesc valoarea din acordul-cadru.” 

 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „Şi acordul-cadru cuprinde şi această valoare?” 
 
Dna. Călina Silvia: 
 „Sigur că da. Este o valoare foarte mare, ceea ce aţi aprobat anul trecut.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „130 de milioane de euro.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

 
Dna. Călina Silvia:  
 „Contractul subsecvent numărul 1 s-a încheiat anul trecut, anul acesta am încheiat 

contractul subsecvent numărul 2, în costurile din acordul-cadru care s-a ţinut licitaţia deschisă în 
2010.” 

 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „Ok, în condiţiile acestea, în linii mari, am priceput. Mai am o rugăminte, care vreau să 

se consemneze în procesul verbal, acest contract-cadru şi contractele subsecvente care vor mai 
apărea, ca să nu mai intervin aşa în necunoştiinţă de cauză, am rugămintea să-mi puneţi la 
dispoziţie contractul-cadru şi celelalte contracte şi documente care stau la baza lui, tocmai ca să ne 
lămurim înainte şi să nu mai facem discuţii care pot fi inoportune în şedinţă. Aş vrea să mi se pună 
la dispoziţie, asta doresc, să se consemneze în procesul verbal. Pentru dumneavoastră mai am o 
singură întrebare. În aceaşi situaţie ne aflăm undeva la ultimul punct, şi poate îmi puteţi răspunde 
dumneavoastră, ce înseamnă valoarea aceasta de 70.605 euro pentru achiziţionare, montare, 
demontare iluminat ornamental de sărbători? Încerc să vă mai reţin un minut, dat fiind faptul că este 
o sumă foarte mare, şi ca percepţie generală înseamnă următorul lucru, 5 zile montat iluminatul pe 
stradă, după ce se termină sărbătorile 5 zile de demontat. Un asemenea contract eu zic că are o 
valoare foarte mare, şi de asemenea vă rog să-mi puneţi la dispoziţie, dacă se poate, devizul de 
lucrări pentru acest contract.”  

 
Dna. Călina Silvia:  
 „Sigur că da.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Mi se pare enorm, în comparaţie cu alte oraşe, şi nu aş vrea să fim într-o situaţie nu 

tocmai plăcută. Deci nu vreau să-mi explicaţi, am înţeles că acelea nu sunt codurile, că iniţial am 
crezut că sunt codurile….” 

 
Dna. Călina Silvia:  
 „Nu, sunt codurile, şi v-am explicat că, sper că aţi înţeles, mă referam la parcuri, este 

codul mare general care…..” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
 „Aici avem 4 coduri care au aceeaşi….” 
 
Dna. Călina Silvia: 
 „Întocmai, pentru că aceste 4 coduri dacă le defalcăm, unul este achiziţie brad, unul 

este montat-demontat, unul este închiriere ornamente, unul este….”  
 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „Defalcaţi-le cum vreţi dumneavoastră, şi din aceste coduri nu avem cum să nu iasă 

unul peste 15.000 de euro. 70.000 de mii împărţit la 4 oricum dă, oricum le-am defalca.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, e vorba de 15.000 de euro, nu de 15.000 de lei.” 
 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „Da, aici e vorba 70.605 de euro de toţi. Nu asta contează, eu aş vreau doar să 

primesc o copie după devizul care v-a fi întocmit ulterior, de către societatea care montează aceste 
ornamente.” 

 
Dna. Călina Silvia: 
 „Suma pe care eu o estimez în programul anual de achiziţii nu trebuie să fie neapărat 

suma pe care o contractez, pentru că eu, în urma negocierilor aici este vorba de program, pentru 
că, contractele nu s-au încheiat.” 

 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „Nu reiese de aici. Eu nu am de unde să înţeleg. Pe de altă parte, ca să continui pe 

aceaşi linie şi să încerc să rezolv cu dumneavoastră problemele, ne prezentaţi nişte documente de 
fiecare dată la şedinţele de comisii. Să vi le arăt cu arată: nişte hârtii goale, nu semnează nimeni pe 
ele. Nu vă supăraţi, nu suntem de specialitate, poate altă ideea aş avea în momentul în care 
vedeam semnătura dumneavoastră aici, vedeam semnătura şefului de birou aici, vedeam 
semnătura, eventul, a secretarului, nu este cazul, dânsul poate semna şi după, şi de asemenea 
preşedintele de şedinţă, dar serviciile de specialitate, birourile, trebuie de astăzi, solicit în mod 
expres de asemenea şi acest lucru, să ne fie puse la dispoziţie doar acele proiecte de hotărâri care 
sunt semnate de către birouri, compartimente, servicii, persoane abilitate pentru întocmirea lor, 
înainte de a fi prezentate spre studiu în şedinţele de comisie. În rest sunt nişte hârtii goale care 
după aceea le semnaţi fiindcă au trecut prin Consiliu, nu mai există răspundere. Vă rog mult de tot, 
nu vă cert, nu mi-o luaţi în nume de rău, ci este o solicitare pe care o fac şi aş vrea să se ţină cont şi 
de acest aspect.”  

 
Dna. Călina Silvia: 
 „Să înţeleg că nu aţi primit raportul meu semnat, sau la ce vă referiţi?” 
 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „Nu, la comisii ne ajung hârtii scrise fără semnătură.” 
 
Dna. Călina Silvia: 
 „Eu ştiu că le-am semnat, de aceea mă mir.” 
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Dl. Munteanu Gigi: 
 „Doamnă scumpă, nu contest chestia aceasta, şi nici nu fac din asta o problemă. Nu 

chiar ar fi problema dumneavoastră, s-a întâmplat să discutăm la acest punct.”  
 
Dna. Călina Silvia: 
 „A, deci nu e neapărat vorba despre proiectul meu.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, vreau eu să clarific, pentru că aici e vorba despre colegii mei care 

întocmesc documente. Vreţi să spuneţi că la comisie nu primiţi hârtiile semnate?” 
 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „Uitaţi-vă pe toate documentele, mare parte sunt nesemnate. Vă rog să înţelegeţi 

această poziţie, undeva asemănătoare cu poziţia dumneavoastră ca şi primar, unde în momentul în 
care serviciile de specialitate vă aduc o hârtie care este semnată de cei care au întocmit-o, şi 
dumneavoastră aveţi altă încredere, au fost studiate din punct de vedere al legalităţii, economic, 
altfel studiaţi şi verificaţi şi aprobaţi o asemenea hârtie. Nouă când ni se prezintă doar nişte hârtii 
xeroxate, nesemnate de către serviciile de specialitate… ” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Eu înţeleg ce spuneţi dumneavoastră….” 
 
Dl. Munteanu Gigi: 
 „…rapoarte, anexe şi tot felul de chestii, nu am convingerea că….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Eu mă uit la anexa despre care vorbiţi, este semnată de către domnul secretar, care 

vizează pentru legalitate.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Dar mai apare un aspect. Dumneavoastră aţi dat o dispoziţie cu ceva timp în urmă, 

ca şefii compartimentelor de specialitate să se prezinte la şedinţele de comisii.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Dumneavoastră aveţi dreptate, dar de asemenea, colegii mei, în timpul care ar putea 

să facă altceva, îi cantonaţi aici cu dumneavoastră. Ascultaţi-mă, suntem în lipsă de personal şi, 
credeţi-mă, ei lucrează 8 ore şi când vin aici sunt la dispoziţia dumneavoastră. Dacă vreunul dintre 
dumneavoastră aveţi nevoie de o informaţie sau de un document, ca de exemplu cel pe care l-a 
cerut domnul consilier, colegii noştri pot să meargă, o luaţi pe secretare mea, îi cheamă, nu este 
nici un fel de problemă. Dânşii nu sunt aici nu că nu ar vrea să fie la dispoziţia dumneavoastră, ci 
pur şi simplu fac alte lucruri, lucrează pentru cetăţenii municipiului Hunedoara. Credeţi-mă, nu stau.”     

 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „Nu, am spus că dacă ar fi aici ar fi mai simplu şi nu s-ar mai pune atâtea întrebări în 

plen.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar şi aceste documente dânsul putea să întrebe în comisie şi să fie clarificată.” 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Tot aici aş vrea să fac şi eu o precizare. La capitolul produse, tot legat de sumele 

care sunt prevăzute pentru ghirlande, montat, demontat…..”   
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Domnilor consilieri, haideţi să ne auzim.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Din presă am văzut că Primăria municipiului Deva a alocat 40.000 de euro pentru 

sărbătorile de iarnă, pentru montat, demontat, pentru ghirlande, iar precizarea lor este că mare 
parte din suma de 40.000 de euro vine din sponsorizări. 70.000 de mii de euro mi se pare o sumă 
mare pentru municipiul Hunedoara şi pentru problemele pe care le are. Am să vin şi cu un 
amendament să fie redusă la 30.000 de euro, şi primăria să încerce să atragă sponsorizări. Sunt în 
interiorul cartierelor unde iluminatul stradal nu funcţionează, ştiţi foarte bine B-dul 1848 unde 
iluminatul nu funcţionează, şi atunci diferenţa de bani să fie îndreptată spre rezolvarea acestor 
probleme.”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Acolo avem o problemă, dacă tot aţi menţionat cu iluminatul public.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Problema cu datoriile, cu….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu e vorba de datorii aici. Ei au o problemă. Sunt două contracte, de întreţinere, şi 

contractul care a fost semnat de către administraţia de dinainte în care s-au făcut investiţiile. Ei le-
au pus pe aceeaşi factură, noi le-am plătit întreţinerea şi ei au băgat banii la investiţii, şi pe baza 
unui articol din primul contract în care s-au făcut investiţiile, ei au sistat întreţinerea, din punctul 
nostru de vedere ilegal şi nedrept din partea lor.” 

 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Amendament, 30.000 de euro pentru capitolul acesta.” 
 
Dna. Călina Silvia:  
 „Suma pe care aţi văzut-o dumneavoastră acolo este o valoare estimată, nu este 

neapărat valoarea de….” 
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Atunci să estimăm 30.000 de mii de euro.” 

 
Dna. Călina Silvia: 
 „Sigur că da, este la aprecierea dumneavoastră.” 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Propun 30.000 de mii de euro,  dacă se va folosi mai puţin e în regulă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Am rugămintea să se formuleze amendamentul.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „La capitolul produse, suma alocată pentru montat, demontat, achiziţionat ghirlande 

să nu fie 70.605 de mii euro, să fie 30.000 de mii de euro.”   
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Aş avea şi eu o întrebare. Tot aici cu 70.000 de euro, cumpărarea directă, eu ştiu că 

până la 15.000 de euro poate să fie, cum să votez eu 70.00 de mii de euro? Referitor la ce spuneţi 
dumneavoastră că împarte în două, 15 şi 15 lucrări similare, nu ai voie să faci chestia asta.”    

 
Dna. Călina Silvia: 
 „Nu sunt lucrări similare, sunt coduri C.P.V. diferite.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „70.000 de mii de euro să achiziţionezi direct ceva?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Aici dumneavoastră sunteţi în eroare. Pot să fie lucrări similare, dacă sunt coduri 

diferite. Legea permite alocarea sumei de 15.000 de euro.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „De acord cu dumneavoastră, dar Ordonanţa 34 spune că nu ai voie să desparţi 

intenţionat ca să ajungi la o sumă mai mică.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar nu sunt despărţite intenţionat.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Domnule consilier, ca să evităm alte aspecte, dacă o consideraţi oportună, pentru 

şedinţa viitoare nu putem primi defalcat toate subiectele acestea? Ca să nu mai fim…”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ba da, se poate domnule consilier.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Şi atunci nu se mai interpretează, probabil că şi dumneavoastră aţi fost…  la fel ca şi 

noi, sumele sunt mari, dacă nu cumva e o anumită egalitate între….”  
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ascultaţi-mă puţin. Indiferent că dumneavoastră aţi vota 300.000 de mii de euro, noi 

nu avem voie să încheiem contractele, şi credeţi-mă, nici colegii mei de la achiziţii, nici juriştii, nici 
domnul secretar nu vor face un contract ilegal, mai ales în situaţia asta financiară a României, dar 
dacă dumneavoastră doriţi să micşoraţi sumele pentru împodobirea municipiului Hunedoara nu este 
nicio problemă, noi o să anunţăm cetăţenii şi e ok. Dacă nu vreţi să facem deloc şi asta este ok, 
este foarte ok. Atâta timp cât dumneavoastră vă asumaţi ceea ce votaţi nu e nicio problemă. Eu vă 
asigur că putea să fie acolo nu 300.000 de mii de lei, să fie în euro, contractele, puteau cei de la 
Achiziţii să le facă de o mie de ori, nu erau semnate nici de domnul secretar, nici de mine. Eu doar 
atât am vrut să vă spun.”      
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia: 
 „Supunem la vot amendamentul domnului consilier Baloşin Nicolae, respectiv 

achiziţionarea, montat, demontat ornamente de sărbători suma să se reducă de la 70.605 de mii de 
euro la 30.000 de mii de euro.” 

 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Am şi eu un amendament care îl priveşte pe acesta, pentru că este incorect 

amendamentul care este depus, şi colegii nu ştiu, pentru că nu au lucrat toţi pe achiziţii, de asta am 
spus că poate-mi daţi voie înainte….”  

 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „…amendamentul se depune aşa: 14.900 de mii de euro pentru cumpărare şi 14.900 

de mii de euro pentru asamblare, dacă vor să le desfacă în două.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnilor consilieri, staţi aşa. Acei 70.605 de mii de euro sunt plus T.V.A.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „La licitaţie nu se discută cu T.V.A. …..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „….aprobarea bugetară trebuie făcută cu T.V.A.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „În capul de tabel şi la licitaţiile în achiziţiile publice, preţul se trece fără T.V.A., e lege, 

e scris în ordonanţă. Se discută la licitaţii fără T.V.A..”  
 
Dl. Bîndea Marcel Mircea:  
 „În planul anul nu, e cu T.V.A.” 
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Dna. Călina Silvia: 
 „În planul anual e unic pentru toată suma.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnilor consilieri, această anexă la hotărârea aceasta de consiliu este o clarificare 

la planul anual de achiziţii al municipiului Hunedoara în care este inclus T.V.A.-ul, de acea aceste 
sume sunt trecute plus T.V.A., iar când se va face achiziţia propriu-zisă, exact cum menţiona 
domnul consilier Apostolescu, nu se introduce T.V.A.-ul, dar se percepe T.V.A. -ul la cei care vin la 
licitaţie.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Eu nu am nicio treabă cu T.V.A.-ul. Eu am spus că din suma 70.605 de mii de euro 

să fie redusă la 30.000 de mii de euro, că e cu T.V.A., fără T.V.A., valoarea totală domnule consilier 
Apostolescu”. 

 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „A, deci 15.000 mii de euro şi 15.000 mii de euro spuneţi dumneavoastră.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Nu, sunt trei. Este achiziţionare, montare, demontare, deci suma totală. Că domnul 

primar reuşeşte să atragă sponsorizări, ceea ce este de dorit, şi să majoreze suma, e foarte bine.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Domnule consilier, banii aceia din sponsorizări tot acolo intră.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Sponsorizarea poate fi sub formă de….” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Să vină la dumneavoastră la firmă şi să faceţi dumneavoastră direct cu cel care 

montează acolo?”  
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Nu eu.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „X, pentru că dacă firma x sponsorizează pentru pomul de Crăciun suma de 100 de 

lei, aceşti 100 de lei intră în acei 30.000 de mii.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Primăria mai deţine ghirlande şi ornamente din anii anteriori?” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „Acelea au fost montate deja.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dacă vă uitaţi pe bulevardul Traian, dacă aşa doriţi dumneavoastră să fie municipiul 

Hunedoara, nu e nicio problemă.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Deci suma, probabil, sigur va acoperi montatul-demontatul şi probabil că ar rămâne 

puţin şi pentru obiecte noi. 70.000 e mii de euro mi se pare o sumă exagerată în momentul de faţă 
pentru municipiul Hunedoara.”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „V-am înţeles, v-aţi şi formulat amendamentul. O să informez hunedorenii că 

dumneavoastră aţi făcut amendamentul. Vă mulţumesc.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Domnule consilier, formulaţi amendamentul.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Ultimul din capul de tabel, ultima poziţie să fie demontare-montare, nu se pot 

despărţi, trebuie la un loc, să reprezinte 15.000 mii de euro, iar achiziţionare încă 15.000 mii de 
euro, dacă vreţi să faceţi corect, dacă nu, votaţi 70.000 de mii pe cumpărare directă. Deci nu ai 
voie, legea spune aşa, nu eu.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Deci dacă nu s-ar demonta niciodată domnule consilier….”  
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Păi nu, montarea şi demontarea sunt similare, nu ai voie să le desparţi. Montare şi 

demontare trebuie în aceeaşi treabă, în aceeaşi oală, 15.000 mii de euro, iar achiziţionarea e altă 
oală, cu alţi 15.000 mii de euro, aşa spune legea. Dumneavoastră votaţi cum doriţi, eu o să votez ca 
să nu mă lege alţii.”  

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Deci care este amendamentul domnule consilier?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Dar nu ştie dânsul ce amendament…”  
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Dl. Apostolescu Dan:  
 „Ba eu ştiu ce amendament.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Formulaţi-l domnule consilier.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „15.000 mii de euro pentru cumpărare directă montare-demontare, şi achiziţionare 

încă 15.000 mii de euro. 14.900, că bate la ochi deja 15.000 mii. ” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ce să bată la ochi domnule consilier?” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Primul amendament este al domnului consilier Baloşin Nicolae, îl supunem la vot.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Suma este la anexă, care face parte integrantă din hotărâre.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Supunem la vot amendamentul domnului consilier Baloşin Nicolae: achiziţionarea, 

montarea şi demontare iluminat ornamental de sărbători să se reducă suma de la 70.605 de mii de 
euro, la 30.000 de mii de euro.”  

 
Pentru: Chiş Şeban Ana Aurelia, Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, Baloşin Nicolae, 

Culcea Tudorel. 
 
Amendamentul nu a fost adoptat. 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Supunem la vot amendamentul domnului consilier Apostolescu Dan: achiziţionare 

ornamente de sărbători 15.000 mii de euro, montare şi demontare iluminat ornamental de sărbători 
încă 15.000 mii de euro.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Domnul consilier vrea defalcare. Împărţit 30.000 de mii în două.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Exact.” 
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Dl. Demeter Ilie:  
 „Dar nu e aprobat 30.000 de mii.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Păi nu, aia a picat. Acuma trecem la următorul amendament, amendamentul 

domnului consilier Apostolescu Dan care spune…..”  
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Doamna preşedinte, ştiu că nu respect procedura, dar haideţi să luăm 5 minute 

pauză şi doamna Călina Silvia să aducă în faţa consiliului fiecare cod din acesta ce reprezintă.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Cine este pentru pauză?” 
 
Împotrivă: Demeter Ilie 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Rog să se consemneze faptul că am cerut să se întocmească procesul-verbal de 

către domnii consilieri.” 
 

 Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Şi cine vă bagă în seamă, domnule secretar?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Mă bag eu singur.” 
 
 
Se ia o pauz ă de 15 minute. 

 
 
Dna. Călina Silvia: 
 „V-am adus în cadrul şedinţei trei rapoarte de necesitate pe trei coduri diferite, care le 

aveţi dumneavoastră evidenţiate în cuprinsul materialului dumneavoastră, o să vedeţi montare şi 
reparaţii iluminat ormamental este pe 45451100, este achiziţionare şi împodobire brad, inclusiv 
montarea şi demontarea bradului, inclusiv îl ia, îl duce, transport, tot, deci raportul de necesitate şi 
este codul 31522001, şi este închiriere ornamente, pentru că o parte din ornamentele care au fost 
achiziţionate anul trecut au fost puse pe alte artere. Ca să cuprindă tot oraşul şi alte ornamente, 
79952002. Astea sunt cele trei coduri. Al patrulea cod este cuprins deja în Planul anual al achiziţiilor 
publice şi este vorba despre împodobirea care s-a făcut, figurinele care au fost puse de Paşti. Suma 
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care aţi văzut-o dumneavoastră 70.000 de mii de euro cuprinde ce s-a făcut la Paşti pe încredinţare 
directă, ceva figurine, exact nu ştiu să vă spun…”    

 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „Nu am înţeles, votăm pe ce s-a făcut la Paşti?” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dna. Călina Silvia: 
 „Eu trebuie să prind la capitolul acesta de împodobiri toate sumele pe un an de zile. 

La Paşti aţi avut o cheltuială acolo de 15.000 mii de euro, la care le adaug şi pe acestea, şi acestea 
în total sunt 70.000 de mii de euro.Dacă vreţi vi le pun la dispoziţie.”  

 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „De ce nu faceţi toate lucrurile acestea dinainte?” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „S-a întâmplat, dar eu eu vă promit că nu se va mai întâmpla….”   
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Eu vă mulţumesc pentru intervenţia pe care aţi făcut-o, la şedinţele următoare o să 

vă punem documentaţia la dispoziţie de la început. Domnilor consilieri, eu îmi asum greşeala 
colegilor mei.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „Şi atunci să spunem că suma totală ar fi de?” 
 
Dna. Călina Silvia: 
 „45.000 de mii de euro, scăzând suma care s-a cheltuit la Paşti. Acolo aveţi inclusiv 

suma care s-a cheltuit la paşti cu împodobirea……” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, la modificarea capitolului trebuie să se cuprindă toate.” 
 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Domnule primar, eu ştiu cum trebuie să se prezinte un cap de tabel…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „E planul anual, domnule consilier.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Bun, şi suma reală care este?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „45.000 de mii  de euro se va cheltui acum.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Şi tot nu este corect 45.000 de mii.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dna. Călina Silvia: 
 „Vreau să vă arăt că sunt trei coduri care nu au legătură una cu alta. De montare şi 

reparaţii nu poate fi cu aceelaşi cod cu achiziţionare şi împodobire brad, sunteţi de acord cu mine?”  
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „70.000 de mii fără 15.0000 de mii nu fac 45.000 mii, nu ştiu ce aritmetică este asta.” 
 
Dna. Călina Silvia: 
 „Numai un pic. Dumneavoastră vă referiţi….”  
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Fac 55.000 de mii pe trei coduri, pentru că excludem pe acela de Paști, şi nu sunt 

45.000 de mii nicidecum.” 
 
Dna. Călina Silvia: 
 „Eu oricum valoarea estimată, eu asta am încercat să vă spun, mai mult de 15.000 de 

euro pe fiecare cod din acesta nu am cum să-i dau. Eu estimez, dar oricum contractele pe valoare 
estimată. Eu mă raportez la nişte preţuri.”   

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „…mai puţin.” 
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Dna. Călina Silvia: 
 „Estimaţi dumneavoastră, eu ce să vă spun?.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Am înţeles. Eu cred că nu mai are rost, pentru că o să ajungem cu discuţia aceasta 

până deseară. Având în vedere că este cu atribuire directă, atunci propun să scoate articolul 2 care 
spune că împuterniceşte primarul să facă licitaţii, şi ….”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnilor consilieri, vreau să vă asigur eu ceva. Indiferent de suma aprobată sau 

neaprobată, nu se va încheia nici un contract, nu se va face nici un contract fără semnătura 
domnului secretar şi a mea. Vă asigurăm că nu o să se treacă peste cei 15.000 mii de euro.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Dumneavoastră puteţi să face ce vreţi domnule primar, aici e vorba de noi, să nu 

confundăm marfa cu ambalajul. Aici hotărâm noi, dumneavoastră puteţi să face ce vreţi, estimaţi ce 
vreţi, aici e cu totul altceva, aici vorbim de consilieri.” 

 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Oricum, ca să pricepem şi noi ceva trebuie să fim corecţi informaţi, trebuie să avem 

tabele cu cap de tabel, în concluzie trebuie să ştim ce votăm.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Amendament: cele patru coduri, subcoduri C.P.V. însumate să nu depăşească 

60.000 de mii de euro, deci 15.000 mii de euro fiecare, ca să poată vota Consiliul să se acopere de 
legalitate.” 

 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „Domnule viceprimar, o întrebare. De ce nu unim toate codurile şi facem licitaţie pe 

suma respectivă?” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Pentru că licitaţia o să fie în februarie.” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Domnilor consilieri, putem să ne înţelegem? Domnule consilier Baloşin, aţi ridicat 

mâna din nou.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „De ce nu s-a specificat în Planul anual de achiziţii că se modifică suma, de la cât am 

avut cuprinsă până acum, şi ce se modifică în plus pentru lucrările care se fac pentru sărbătorile de 
iarnă. Venim acum să spunem că sunt şi florile de Paști, şi…” 

 
Dna. Călina Silvia:  
 „Dar aveţi codul care a fost la Paști!” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Dar noi nu avem de unde să ştim codul.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Numai puţin. La poziţia 58 din raport scrie că asigurarea obligatorie a locuinţei se 

suplimentează cu suma de 34.000 de mii. Tot aşa trebuia să scrie şi aici: se suplimentează …” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Eu sunt de acord cu ce spuneţi dumneavoastră, aşa trebuia făcut, să suplimenteze 

pe fiecare capitol, dar mă rog, nu s-a făcut aşa, şi atunci ca să putem vota în deplină cunoştinţă de 
legalitate venim cu cele patru coduri împreună, să nu depăşească fiecare 15.000 mii, şi atunci 4 ori 
15.000 mii dă 60.000 de mii, ca să fim noi acoperiţi de legalitate, ca şi consiliu.”   

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Domnule viceprimar, aveţi o propunere cât se poate de corectă, şi asta ar rezolva 

neînţelegerea care a apărut, dar asta este un punct, eu am deschis subiectul pe tot, vreau să 
spuneţi, cu titlu amical, cum împărţiţi 5.177.000 pe coduri ca să vă iasă atribuire directă?. 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „La ce vă referiţi?” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, contractul subsecvent numărul 2 e deja aprobat prin hotărâre de 

consiliu.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „Ştiţi ce nu înţelege domnul consilier Munteanu? Că a fost aprobat.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „A fost aprobat pe o sumă mult mai mare, deci cei 5.000.000. de euro sunt incluşi în 

suma licitată….”  
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Sunt incluşi pentru că aşa vrem noi, şi se putea face pe subiectul acesta o licitaţie…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Domnule consilier, contractul-cadru a fost încheiat pe 4 ani, iar planul anual de 

achiziţii este pe anul acesta. Cei 5.000.000 sunt pe anul acesta, este parte din ceea ce s-a votat 
pentru contractul-cadru, deci este planul de achiziţii pe anul 2011.”  

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Iar acum dacă discutăm, nu tocmai corect ca şi ton, nu tocmai….”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier Munteanu, vreau să vă arăt planul de achiziţii, anexă la Hotărârea 

Consiliului Local Hunedoara nr.33/2011. La poziţia 163, avem achiziţionare, montare şi demontare 
iluminat ornamental de sărbători, este codul 315000000/1, care are în cap-tabel valoarea estimată 
în euro 70.605 mii, valoarea estimată în lei. La acea dată cursul B.N.R. era 4,2490. La aceste 
informaţii au fost doar adăugate C.P.V.-urile care cuprind iluminatul de iarnă, dar nu s-a modificat 
suma. Această sumă este aprobată deja de dumneavoastră. Vă dau să vă uitaţi în această anexă 
care a fost aprobată prin Hotărârea nr.33/2011.” 

 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Avem un amendament de votat, amendamentul domnului consilier Apostolescu 

Dan.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „După explicaţiile care ni s-au dat, dacă se merge pe fiecare cod C.P.V., 15.000 mii 

pe fiecare, e suma. Eventual o să depun un alt amendament să fac o cerere de ofertă, şi atunci se 
mai poate suplimenta suma.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Deci domnilor consilieri, suma este cuprinsă în Hotărârea Consiliului Local 

Hunedoara nr.33/2011. Nu se face nici o modificare la suma totală valorică în euro, ci se introduc 
doar acele coduri C.P.V.”  
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Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „Deci practic ne-am certat degeaba.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu, dar cel puţin eu vă asigur că nu o să se mai întâmple.” 
 
Dl. Hepu ţ Teodor:  
 „Nimic nu este degeaba.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Aveţi dreptate.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Dădeam peste cap Hotărîrea nr.33/2011. Nu o mai puteam pune în aplicare, că 

acuma, de fapt,....”  
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Împodobeam bradul la Paşte.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă asigur că la o eventuală întâmplare ca aceasta se va menţiona, cel puţin se va 

face referire, la punctul care corespunde cu hotărârea.”  
 
Dl. Hepu ţ Teodor:  

                      „Haideţi să trecem mai departe.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Informaţia corectă ne este de folos tuturor. Atâta timp cât nu suntem informaţi corect 

e normal să se ajungă aici.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi ”pentru” şi 4 ”abţineri” (Farcaş Ladislau, 

Munteanu Gigi, Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel).  
Art.1 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” şi 4 ”abţineri” (Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, 

Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel).    
Art.2 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” şi 4 ”abţineri” (Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, 

Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel)..   
Art.3 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” şi 4 ”abţineri” (Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, 

Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel)..              
Hotărârea nr.245/2011 se aprob ă se aprob ă cu 17 voturi ”pentru” şi 4 ”ab ţineri”  
(Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, Balo şin Nicolae, Culcea Tudorel). 

  
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat din bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public precum şi a  
Programului local pentru finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit  de interes general pe 
anul 2012. 
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- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „Când se pot depune aceste proiecte, şi pentru că ştiu că sunt multe O.N.G.-uri care 

au depus de-a lungul anilor proiecte în această direcţie, aş dori suplimentarea sumei de la 50.000 
de mii de lei la 70.000 de mii de lei.”  

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Pentru toate capitolele?” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Vreţi să modificaţi suma totală?” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „De la capitolul sport.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Numai de la sport.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Şi de unde să luaţi?” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Modificaţi tot bugetul. Tăiaţi dintr-un capitol bugetar, stricaţi bugetul.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „E cultură 50.000 de mii, tineret 50.000 de mii, sport 50.000 de mii, protecţie şi 

refacerea mediului înconjurător 50.000 de mii, culte religioase 50.000 de mii.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „De la fotbal.” 
 
Dl. Neam ţiu Ioan:  
 „Nu avem fotbal.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „În total 250.000 de mii.” 
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Dl. Hepu ţ Teodor:  
 „Lăsaţi-le cum au fost.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „De la tineret.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Dar de ce de la tineret?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Luaţi de la tineret 20.000 de mii şi adăugaţi la sport.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
 „20.000 de mii de la tineret. Amendament: modificarea domeniului pentru care se 

alocă suma, la criteriul 3, sportul 70.000 de mii şi tineretul 30.000 de mii.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
 „Supunem la vot amendamentul domnului consilier Bobouţanu Dan.”  

 
Dl. Gyofi Jeno: 
 „Da-i o bere?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „S-a consemnat în procesul verbal!” 
 

 
Pentru: Bobouţanu Dan, Fărcaş Bianca, Şoş Iosif. 

 
Amendamentul nu a fost adoptat. 
 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Pot să fac şi eu un amendament? Să ia de la sport 40.000 de mii şi să pună la 

mediul încojurător.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Pentru Mocăniţă.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Ecologizări, de exemplu.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Vorbim de O.N.G.-uri aici, domnule viceprimar, nu curăţăm păşuni. Păşunile le 

curăţaţi cu alţii.” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Domnule consilier, faceţi amendamentul?” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Nu.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.246/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea parteneriatului dintre Municipiul 
Hunedoara şi Organizaţia Naţională Cercetaşii României - Filiala Braşov “Virgil Oniţiu” în calitate de 
solicitant, Inspectoratul Şcolar Judeţean Hunedoara, Asociaţia Corvina şi Asociaţia de Terapie 
Comportamentală Aplicată Bucureşti, în vederea obţinerii unei finanţări nerambursabile şi a 
implementării proiectului „Şi noi vrem la şcoală” din cadrul PROGRAMULUI OPERAŢIONAL 
SECTORIAL DEZVOLTAREA RESURSELOR UMANE 2007-2013, AXA PRIORITARĂ 2 - 
Corelarea învăţării pe tot parcursul vieţii cu piaţa muncii – Domeniul Major de Intervenţie: 2.2 
Prevenirea si corectarea părăsirii timpurii a scolii. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am fost informat că în acordul de parteneriat la articolul 2 trebuie făcută o 

modificare. În hârtiile noastre este trecut 2.3, dar de fapt este 2.2.”  
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
„La articolul 2, dintr-o eroare de redactare s-a trecut 2.3. Se înlocuieşte cu 2.2.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Este pe o altă axă, nu este pe 2.3, este pe 2.2. S-a greşit.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Dar nu intenţionat.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Îndreptăm o greşeală de redactare practic.” 

 
                 -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.247/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor 
spaţii, proprietate publică a Municipiului Hunedoara, situate în Piaţa Obor din municipiul Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Gyorfi Jeno: 
 „Eu am o singură întrebare, dacă îmi permiteţi. Venim la comisii şi sunt multe proiecte 

de hotărâri care, ne întrebăm, de ce nu fac obiectul şi comisiei de comerţ şi servicii publice. Nu 
pentru că ne-ar fi drag să scriem prea mult, dar cred că, unele, le avem la cultură, la sport, şi 
acestea care, după părerea noastră ar aparţine de comisia noastră, nu sunt la noi în comisie. Am 
avut o întrebare, şi nu numai eu, şi colega. Întrebarea asta era, mulţumesc.”  

 
Dl. Farca ş Ladislau: 
 „Aveţi prea multe amendamente domnule conislier. Să nu creşteţi preţul.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Puteţi să le răspundeţi domnule secretar?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Domnule primar, toate comisiile primesc dispoziţia şi invitaţia. Pot, cum au făcut şi în 

alte dăţi, să-şi ia proiectul respectiv, şi să vină când vor. Dar de acuma aşa o să procedăm.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Trimiteţi-le la toţi.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu  
„Conform regulamentului, convocarea la comisie se face prin preşedintele de comisie.” 
 
Dl. Gyorfi Jeno: 
 „Noi primim nişte puncte care câteodată....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, o să le primiţi pe toate, la toate comisiile, nu este nicio problemă.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Vi se pare corect ca un proiect de hotărâre legat de închiriere prin licitaţie publică, 

atâta vreme când până acum un an de zile le aveam, acuma nu le mai avem de discutat la 
comisie?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „L-am întrebat pe domnul secretar. Eu nu am ştiut că nu aţi fost informaţi.” 
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Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Noi suntem informaţi asupra întregii ordini de zi, dar primim la comisie doar anumite 

proiecte de hotărâre care sunt analizate. Analizăm locurile de veci, dar la piaţa Obor....” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Aţi văzut că, oricum, şi acelea sunt pe zone.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Mi se pare normal să le aveţi, domnule consilier.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 
de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

 
1. Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. Hepuţ Teodor – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  închirierii prin licitaţie publică a unor spaţii, proprietate publică a Municipiului 
Hunedoara, situate în Piaţa Obor din municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
 -  Pascaru Amalia – director Serviciul Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor -   
                       preşedinte 21 voturi “pentru”; 
 -  Bălăcescu Amalia Viola - inspector Poliţia Locală – membru 21 voturi “pentru”; 
 -  Ponta Cristina – inspector specialitate Serviciul Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi   
                    Oboarelor – membru 21 voturi “pentru”; 
 -  Macovei Anca – consilier juridic Serviciul Administraţie Publică Locală, Juridic, Contencios,                 
                              Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru 21 voturi     
                              “pentru”; 
 -  Dragotă Iosif – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcţii – 
                   membru 21 voturi “pentru”; 
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În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  închirierii prin 
licitaţie publică a unor spaţii, proprietate publică a Municipiului Hunedoara, situate în Piaţa Obor din 
municipiul Hunedoara, este următoarea: 
 
-  Pascaru Amalia - director Serviciul Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor – 
preşedinte;                
-    Bălăcescu Amalia Viola - inspector Poliţia Locală – membru; 
 - Ponta Cristina - inspector specialitate Serviciul Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi 
Oboarelor –  membru; 
 - Macovei Anca - consilier juridic Serviciul Administraţie Publică Locală, Juridic, Contencios, 
Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru; 
 - Dragotă Iosif - consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcţii – 
membru. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  închirierii prin licitaţie publică a unor spaţii, 
proprietate publică a Municipiului Hunedoara, situate în Piaţa Obor din municipiul Hunedoara, a 
constatat următoarele: 

 
-  Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi 
Oboarelor – preşedinte 21 voturi “pentru”; 
-  Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru 21 voturi 
“pentru”; 
 - Drămnesc Cornelia – inspector Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru 21 voturi 
“pentru”; 
 - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul Administraţie Publică Locală, Juridic, Contencios, 
Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru 21 voturi “pentru”; 
  - Muntean Ioan – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcţii – 
membru 21 voturi “pentru”. 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezerv ă ai comisiei  în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea terenului menţionat mai sus, sunt următorii: 

 
 -  Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public Administraţia Pieţelor,  
                                Târgurilor şi Oboarelor - preşedinte 
 -  Tătaru Olga - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru; 
 -  Drămnesc Cornelia – inspector Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru; 
 - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul Administraţie Publică Locală, Juridic,   Contencios, 
Autoritate Tutelară şi Elaborare Documente Consiliul Local – membru; 
  - Muntean Ioan – consilier Biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcţii – 
membru. 

Art.3-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.248/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a 
terenului în suprafaţă de 557,0 mp situat în str. Gheorghe Bariţiu f.n. din municipiul Hunedoara, 
înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 62210, nr. CF vechi 1695N, nr. cadastral 3155, aflat în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara.  
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                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 

 
Dl. Gyofi Jeno: 
„Amendament la articolul 3: aprobă limita minimă de la care se va porni licitaţia 10 

euro/mp/an.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Să înţeleg că aţi avut-o la comisie asta.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
„Am mai avut o discuţie în Consiliul local tot cu o construcţie din cartierul Micro 3, dacă 

nu mă înşel, unde nu exista spaţiu suficient pentru parcările aferente blocului. Aici propunem 
aprobarea prin concesionare a terenului de 557 mp. Terenul respectiv nu a fost prezentat unde se 
află, din adresă, sper că greşesc, vorbim de platforma betonată rămasă în urma desfiinţării 
chioşcurilor şi rezervorului de apă. Deci o dată cum poate construi pe un rezervor de apă, dacă 
poate primi o aprobare de la urbanism, dacă avem ... două etaje pentru spaţii comerciale şi prestări 
servicii, unde intră spaţiul pentru locul de parcare, pentru că acolo este o curbă. Unde?” 
 

Dl. Dragot ă Iosif: 
„Domnule consilier, aveţi menţionat în planul urbanistic anterior aprobat în 2009, dacă 

nu mă înşel, unde sunt prevăzute. Dacă mă chemaţi la şedinţa de comisie, vă aduceam să vedeţi 
planul respectiv. Sunt prevăzute parcări exact după hotărârea.....” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Câteodată stau degeaba aici la comisii.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Domnule consilier, revin din nou. Dacă, ori de câte ori, cât timp aveţi nevoie,....” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
„Am înţeles. Dar este un rezervor de apă....” 
 
Dl. Dragot ă Iosif: 
„Rezervorul de apă nu a fost funcţional, este din zidărie şi este propus spre desfiinţare. 

E aprobată desfiinţarea şi are autorizaţie de desfiinţare. Nu avem bani, este a doua autorizaţie 
emisă. Şi vine rezervor metalic subteran la care s-a lăsat spaţiu pentru el, că există proiect şi pentru 
acela, şi autorizaţie.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Deci va rămâne un rezervor dedesubt.” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Nu în terenul de 557 mp.” 
 
Dl. Dragot ă Iosif: 
 „Nu afectează terenul acesta.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Mi s-ar părea corect totuşi să prezentaţi dumneavoastră toate aceste terenuri...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Domnule consilier, această hotărâre pleacă din închiriere la concesiune, atâta, asta 

este singura modificare.” 
 
Dl. Hepu ţ Teodor: 
 „Domnule primar, de asta e bun video-proiectorul, vedeam unde este spaţiul....” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Să înţeleg eu că a fost închiriat de către persoana care face cerere, vrea concesiune 

după ce a avut închiriere?”  
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Nu, este altcineva.” 
 
Dl. Dragot ă Iosif: 
 „Nu, aveţi explicitat în raport. Au fost nişte chioşcuri, sunt dezafectate trei, mai este un 

birt, acela este pe închiriere, şi conform contractului, dacă nu, se va rezilia contractul în caz de 
modificare prin planul urbanistic, nu este închiriat terenul pe care se....”   

 
Dl. Cazan Florin: 
 „Chioşcurile acelea nu au fost pe 560 de mp, alea sunt pe 7, 8 mp.” 
 
Dl. Dragot ă Iosif: 
 „Domnule consilier, când aţi aprobat suprafaţa a fost planul urbanistic, a fost plan 

topografic, este pozată clădirea, cu parcările şi cu toate dotările, cu aleile, şi atâta este suprafaţa de 
teren. Dacă se doreşte, luni se poate consulta planul urbanistic.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „A mai fost concesionat terenul acesta?” 
 
Dl. Dragot ă Iosif: 
 „Nu. Au fost chirii pe porţiuni de 25 de mp....” 



41 
 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Aşa de mare este suprafaţa?” 
 
Dl. Dragot ă Iosif: 
 „Da, domnule consilier, atâta este suprafaţa.” 
 
Dl. Şoş Iosif: 
 „Şi ce se face acolo?” 
Dl. Dragot ă Iosif: 
 „În studiul de oportunitate aveţi planul topografic.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „O clădire cu două etaje, spaţii comerciale şi prestări servicii.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Documentaţia pe care i-o arătaţi domnului primar nu a fost la comisii.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Nici eu nu o am.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Mulţumesc. Să nu credeţi cumva că....Domnule Dragotă, haideţi să ne învăţăm să ne 

facem ordine....” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „A fost la comisie.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „La comisie nu a apărut aşa ceva. O văd acuma pe masă prima dată. Ne puneţi să 

votăm nişte lucruri în necunştinţă de cauză.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Şi eu o văd acuma prima dată.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dna Chiş Şerban Ana Aurelia: 
 „Se supune la vot amendamentul comisiei de comerţ, respectiv suma minimă de la 

care va porni licitaţia să fie 10 euro/mp/an în loc de 5 euro/mp/an.” 
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Amendamentul a fost aprobat în unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii: Pentru: Dan Nicolae Robert, Neamţiu Ioan, Goghiţă Daniel, Vasilescu       

Tatiana, Drăgoescu Mihai. 
                         
 
Titlul hot ărârii nu a fost adoptat. 
 
 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică  a  
terenului în suprafaţă de  16,68 mp cotă parte indiviză situat în Aleea Florilor nr. 8 , înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr.61063, nr. CF vechi  816N, nr. cadastral 961, aferent apartamentului nr.6 , aflat 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 

Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual 
(cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de 
către comisia de validare. 

 
A părăsit sala de şedin ţă domnul consilier Cazan Florin, num ărul consilierilor 

locali prezen ţi este de 20 în momentul de fa ţă. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

 
                 1. Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. Hepuţ Teodor – membru 

 
           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafaţă de  16,68 mp cotă parte indiviză 
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situat în Aleea Florilor nr. 8 , înregistrat în C.F. Hunedoara nr.61063, nr. CF vechi  816N, nr. 
cadastral 961, aferent apartamentului nr.6 , aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a 
constatat următoarele: 

 
        - Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 20 voturi “pentru”; 
       - Popa Aurelia Anişoara – şef Serviciu Buget, finanţe, contabilitate – membru 20 voturi “pentru”; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru 20 voturi “pentru”; 
       - Poenar Adina – consilier juridic Biroul impozite şi taxe locale – membru 20 voturi “pentru”; 

 
 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 

publice pentru vânzarea terenului în suprafaţă de  16,68 mp cotă parte indiviză situat în Aleea 
Florilor nr. 8 , înregistrat în C.F. Hunedoara nr.61063, nr. CF vechi  816N, nr. cadastral 961, 
aferent apartamentului nr.6 , aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, este următoarea: 
 
       -  Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Popa Aurelia Anişoara – şef Serviciu Buget, finanţe, contabilitate   – membru; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina – consilier juridic Biroul impozite şi taxe locale– membru. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în 
suprafaţă de  16,68 mp cotă parte indiviză situat în Aleea Florilor nr. 8 , înregistrat în C.F. 
Hunedoara nr.61063, nr. CF vechi  816N, nr. cadastral 961, aferent apartamentului nr.6 , aflat în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
- Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
- Bilei Lucian – consilier A.D.P.P. – membru 20 voturi “pentru”; 
- Leştaru Daniela – şef Birou impozite si taxe locale, persoane fizice – membru 20 voturi “pentru”; 
- Muntean Ioan – consilier B.U.A.T.D.C. – membru 20 voturi “pentru”; 
- Toma Anamaria – consilier juridic – membru 20 voturi “pentru”. 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezerv ă ai comisiei  în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafaţă de  16,68 mp cotă parte 
indiviză situat în Aleea Florilor nr. 8 , înregistrat în C.F. Hunedoara nr.61063, nr. CF vechi  816N, 
nr. cadastral 961, aferent apartamentului nr.6 , aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, 
sunt următorii: 

 
       - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier S.A.D.P.P. – membru; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice – membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier B.U.A.T.D.C. – membru; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru. 

 
Art.4-7 se aprobă în unanimitate de către cei 20 de consilieri prezenţi. 
Hotărârea nr.249/2011 se aprob ă în unanimitate de c ătre cei 20 de consilieri 

locali prezen ţi. 
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A revenit în sala de şedin ţă domnul consilier Cazan Florin, num ărul consilierilor 

locali prezen ţi este de 21 în momentul de fa ţă. 
 
 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică  a  
terenului în suprafaţă de  92,0 mp  situat în b-dul Dacia  nr. 21, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 
62686 nr. Cadastral 62686, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara.                   
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 

Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual 
(cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de 
către comisia de validare. 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Eu am o întrebare. Pentru prima dată comisia nu a ridicat preţul?” 
 
Dl. Gyorfi Jeno: 
 „Ne-a dat nouă restul până la 50, domnule primar!” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „S-a consemnat în procesul verbal, domnule consilier! Serios!” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

 
                 1. Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. Hepuţ Teodor – membru 
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           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafaţă de  92,0 mp  situat în b-dul 
Dacia  nr. 21, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 62686 nr. Cadastral 62686, aflat în domeniul privat 
al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
       - Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 21 voturi “pentru”; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 21 voturi “pentru”; 
      - Popa Aurelia Anişoara – şef Serviciu Buget, finanţe , contabilitate – membru 21 voturi “pentru”; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate B.U.A.T.D.C. – membru 21 voturi “pentru”; 
       - Poenar Adina – consilier juridic Biroul impozite şi taxe locale– membru 21 voturi “pentru”. 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice pentru vânzarea terenului în suprafaţă de  92,0 mp  situat în b-dul Dacia  nr. 21, înregistrat 
în C.F. Hunedoara nr. 62686 nr. Cadastral 62686, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara, este următoarea: 
 
       - Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Popa Aurelia Anişoara – şef Serviciu Buget, finanţe, contabilitate   – membru; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate B.U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina – consilier juridic Biroul impozite şi taxe locale– membru. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafaţă 
de  92,0 mp  situat în b-dul Dacia  nr. 21, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 62686 nr. Cadastral 
62686, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
- Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 21 voturi “pentru”; 
- Bilei Lucian – consilier S.A.D.P.P. – membru 21 voturi “pentru”; 
- Leştaru Daniela - şef Birou impozite si taxe locale, persoane fizice – membru 21 voturi “pentru”; 
- Muntean Ioan – consilier B.U.A.T.D.C – membru 21 voturi “pentru”; 
- Toma Anamaria – consilier juridic – membru 21 voturi “pentru”. 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezerv ă ai comisiei  în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafaţă de  92,0 mp  situat în b-dul 
Dacia  nr. 21, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 62686 nr. Cadastral 62686, aflat în domeniul privat 
al municipiului Hunedoara, sunt următorii: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier S.A.D.P.P. – membru; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice – membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru.  

 
Art.4-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.250/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru înregistrarea, 
evidenta şi radierea vehiculelor de pe raza Municipiului Hunedoara, care nu se supun înmatriculării. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.251/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului anual şi a statului de funcţii 
pentru asistenţii personali ai persoanelor cu handicap grav din Municipiul Hunedoara, pentru anul 
2012. 
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.252/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – 
organigrama şi a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara şi pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.253/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.254/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi desfăşurării în 
municipiul Hunedoara a Concursului Internaţional de Dans Modern „Corviniana”.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 

                 -    d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.255/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării, din bugetul local, a sumei 
de 50.000 lei în vederea organizării sărbătorilor de iarnă. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.256/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia: 
 „Facem acuma o pauză de 15 minute.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Doamna preşedinte, s-a făcut pauza mare.”  
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
La punctul 30 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, şi a virărilor de credite bugetare, pe anul 2011. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” şi 4 ”abţineri” ( Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, 

Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel ). 
Art.2 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” şi 4 ”abţineri” ( Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, 

Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel ). 
Art.3 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” şi 4 ”abţineri” ( Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, 

Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel ). 
Art.4 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” şi 4 ”abţineri” ( Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, 

Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel ). 
Art.5 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” şi 4 ”abţineri” ( Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, 

Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel ). 
Art.6 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” şi 4 ”abţineri” ( Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, 

Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel ). 
 
Dl. Farca ş Ladislau: 
 „....În 10 minute ce să citesc?” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Domnule consilier Farcaş, se consemnează pe procesul verbal.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau: 
 „Să se consemneze. Mi se spune după 10 şedinţe, domnule, aţi votat asta.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Sunteţi incorect.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Domnule secretar, am cerut o pauză. Îmi cereţi să votez, şi eu nu ştiu ce votez. Eu 

mă abţin.”  
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Dl. Farca ş Ladislau: 
 „Dar de ce să vă abţineţi, că nu aveţi voie! Trebuie să votaţi.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Uite că m-am abţinut domnule consilier Farcaş.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Farca ş Ladislau: 
 „Ni se spune după 7 luni că am votat nu ştiu ce.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Hotărârea nr.257/2011 se aprob ă cu 16 voturi ”pentru” şi 5 ”ab ţineri” ( Farca ş 

Ladislau, Munteanu Gigi, Balo şin Nicolae, Culcea Tudorel, Cazan Florin ). 
 

 
La punctul 31 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 5.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea deplasării corului „Doina” la Graz - Austria  în 
vederea participării la evenimentul de caritate „Educaţia face posibilă educaţia”. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.258/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
La punctul 32 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 50.000 lei, din bugetul local 
al municipiului Hunedoara, ca sprijin financiar unor unităţi de cult de pe raza administrativ-teritorială 
a municipiului Hunedoara. 
                    -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
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Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Cu titlu informativ, o singură biserică ortodoxă a solicitat sprijin financiar, şi în rest 

biserica reformată, penticostală...? 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „În şedinţa din data de 30 octombrie s-a dat la vreo cinci.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Şi acum să înţeleg că o singură biserică a rămas cu adresă către dumneavoastră şi 

nu mai aveţi alte adrese?” 
 
Dl. Bîndea Mircea Marcel: 
 „Dosare complete nu.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Dar sunt dosare care făceau obiectul acestei hotărâri de consiliu, din partea unor 

biserici ortodoxe. Deci dumneavoastră....” 
 
Dl. Bîndea Mircea Marcel: 
 „Una singură ortodoxă, şi restul reformate sau catolice.” 
 
Dl. Demeter Ilie: 
 „Fiind mai mulţi, au bani şi nu au nevoie.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Fiind mai mulţi, au bani şi nu au nevoie? Acesta era argumentul?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Domnule consilier, va spus domnul director economic că este numai un dosar.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Sunt cereri şi de la alte biserici ortodoxe.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Domnule consilier, ei trebuie să ne aducă un dosar complet, cu cerere tip, care 

trebuie să fie semnată de Episcopia Devei şi Hunedoarei. Cei care au dosarele la noi...”   
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Nu, dânşii...” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Explicaţi concret, care biserică?” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Ce rost mai are dacă nu sunt trecute aici? Am întrebat doar.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Cum adică, deschideţi o....” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Domnule consilier, s-au şi plătit. Răcăştie, Zlaşti, Hăşdat 1, Hăşdat 2, Sfântul Nicolae 

2, s-au plătit.”   
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Toate dosarele care au fost complete şi au fost aprobate prin hotărâre de consiliu au 

şi fost plătite.” 
 
Dl. Bîndea Mircea Marcel: 
 „O parte.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.259/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 33 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.12.2011 – 31.01.2012.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul domnului consilier Horvath Zoltan. 
 
Dl. Horvath Zoltan: 
 „O propun preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.12.2011 – 31.01.2012 pe 

doamna consilier Fărcaş Bianca.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.260/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
 
La punctul 34 al ordinii de zi – Diverse 
 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Hepu ţ Teodor: 
„Am ridicat rândul trecut problema cu apa de la Casa Vânătorului. Într-un loc s-a 

rezolvat, domnul director Demeter s-a ţinut de cuvânt, dar în cealaltă parte, chiar în curbură, curge 
apa spre Mini Max.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Îl avem pe domnul Poantă Marinel aici, consemnează....” 
 
Dl. Hepu ţ Teodor: 
 „Problema trebuie rezolvată.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„V-aţi notat domnule Poantă?” 
 
Dl. Poant ă Marinel: 
„Cauza este aceeaşi.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Care este cauza?” 
 
Dl. Poant ă Marinel: 
„Conducta spartă sub casa cetăţeanului care şi-a făcut-o....” 
 
Dl. Hepu ţ Teodor: 
 „Problema acea a fost rezolvată.” 
 
Dl. Poant ă Marinel: 
„Este aceeaşi cauză domnule consilier. Se infiltrează pe sub beton şi....” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Domnule consilier, dumneavoastră cunoaşteţi situaţia de acolo? Un cetăţean şi-a 

făcut o casă pe conductă, ilegal.” 
 

Dl. Bobou ţanu Dan: 
„Dar cum a primit aprobare?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Fără aprobare. Nu a primit aprobare. Acel cetăţean are o construcţie ilegală. Casa 

este ilegal pusă.” 
 
Dl. Hepu ţ Teodor: 
 „Îl daţi în judecată, primăria.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Dar nu trebuia să fie aprobare de la urbanism?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „A plecat domnul Dragotă? El a primit autorizaţie pe vremea domnului Schiau, cu 

condiţia să mute conducta. Dânsul nu a mutat conducta, şi şi-a construit casa.” 
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Dl. Hepu ţ Teodor: 
 „S-a spart conducta şi vine prin pământ.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Şi atunci cum credeţi dumneavoastră că Apa Prod poate să lucreze sub casă, când 

conducta este la 6 metri? ” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Soluţia se va găsi.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Să facă by-pass-uri.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Trebuie să o facă el pe cheltuiala lui, şi nu vrea. Dar soluţia se găseşte.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Suntem în instanţă cu dânsul.....” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„…şi în curând casa se va hurui, îi sapă fundaţia, îi cade casa.....” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Noi nu avem alocare bugetară pentru aşa ceva. Trebuie Apa Prod-ul să facă proiect, 

să găsim o modalitate să plătim noi, şi după aceea să mergem în instanţă după el, dar casa lui, 
vorba domnului viceprimar, în curând se va dărâma, nu ai ce să-i iei la om. I se dărâmă, dacă apa 
aia sapă sub casă. Dânsul a făcut o ilegalitate, şi acuma ne-a dat în judecată. De asemenea i s-a 
dat o autorizaţie pentru o clădire temporară, dacă nu greşesc, dar cu locaţie specifică care nu era 
deasupra conductei, şi el crede că, tacit, i s-a dat şi pentru aia. Dar nu.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Cine ia acceptat începerea lucrărilor?” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Schiau. Pe vremea lui Schiau.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Nu ştiu dacă Schiau, dacă ăla şi-a mutat…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Bilei. A fost mutat disciplinar.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „A verificat cineva dacă…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Nu ştiu. Nu are recepţia finală. Situaţia este aşa: dânsul a primit o autorizaţie de 

construcţie condiţionată de modificarea traseului conductei. Dânsul nu a făcut, şi a construit. Acuma 
probabil că ar trebui să angajăm un miliţian de construcţii, ca să meargă în fiecare zi şi să vadă 
dacă domnul Baloşin îşi face clădirea mai lată, mai înaltă, că şi dumneavoastră sunteţi în aceeaşi 
situaţie. Colegul meu, Bilei, care trebuia să vă controleze pe dumneavoastră, pe vremea fostului 
primar Schiau, nu l-a controlat nici pe acel cetăţean care a primit autorizaţie tot de la domnul 
Schiau.”     
 

Dl. Balo şin Nicolae: 
 „A fost o greşeală.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „De ce nu aţi greşit să o faceţi mai mică, şi mai....” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Din fericire.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Din intenţie, domnule consilier.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Hepu ţ Teodor: 
 „Domnule primar, acuma treaba este foarte serioasă. Acolo îngheaţă, nu poate urca 

nici maşina, nici Salvarea nu poate urca, nici maşina Pompierilor, că nu are pe unde.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Sunt de acord, şi propunerea dumneavoastră este.... 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Domnule consilier, noi suntem în instanţă. Fără o hotărâre judecătorească nu avem 

ce face.” 
 
Dl. Hepu ţ Teodor: 
„ Îi arde casa, sau moare omul în casă, că nu are cum să fie dus la spital.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Şi el va merge în puşcărie. Ce să fac eu? Suntem în proces. Noi n-avem cum să-i 

dăm amendă să-l oprim, până nu se ia o decizie în instanţă. Dacă nu eram în instanţă, era o altă 
problemă.” 
 

Dl. Hepu ţ Teodor: 
 „Mai trimiteţi-l, vă rog, pe domnul Demeter, poate va găsi o soluţie, cum a găsit şi 

acolo.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Problema că nu domnul Demeter trebuie să găsească o soluţie, Apa Prod-ul trebuie 

să găsească soluţia la problema aceasta. Domnul consilier, nici un coleg nu are expertiză....” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „By-pass-urile le pot face doar cei de la Apa Prod.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Acuma vă întreb eu. Este normal ca municipiul Hunedoara să facă o cheltuială fără 

să o recupereze de la acel cetăţean?” 
 
Dl. Hepu ţ Teodor: 
 „Nu, sub nicio formă, dar să facă cheltuiala şi după aceea să recupereze.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Faceţi o hotărâre de consiliu domnule profesor.” 
 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia: 
 „Înainte de a trece mai departe, aş vrea să-i dau cuvântul domnului secretar.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
„O parte dintre dumneavoastră aţi mai fost anunţaţi şi în cursul desfăşurării şedinţei, 

suntem mai puţini, festivităţile cu ocazia Zilei Naţionale de mâine, vor avea loc în parcul din Piaţa 
Libertăţii, începând cu ora 12. Sunteţi invitaţi să participaţi şi în calitate de consilieri, şi ca partide 
politice....” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Domnule primar, Asociaţia Ligii pensionarilor a depus o solicitare la dumneavoastră 

pentru alocarea unui spaţiu. Dacă puteţi să ne spuneţi ceva.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Îl ţinem pentru P.D.L. când o să fie evacuaţi de acolo.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Acesta este răspunsul pe care să-l dau pensionarilor?” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Suntem în termen, domnule consilier.” 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
 „Au depus documentaţia necesară subfiliala Hunedoara, şi li s-a cerut să depună 

actele.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Ascultaţi-mă. Ei ne-au trimis o cerere, iar pe baza acelelei cereri, ca noi să putem să 

facem, ne trebuia documentaţia, în care dânşii dovedeau că sunt filială cu drepturi juridice. Ca să 
putea să încheiem un contract, noi le-am cerut acea hârtie, şi încă nu am primit răspunsul de la ei. 
Dar vă spun eu, deja domnul Arion, preşedintele vostru, ştia treaba aceasta, că îi ţine ilegal în 
clădirea lui.” 

 
Dl. Hepu ţ Teodor: 
 „I-aţi invitat la şedinţă pe domnul Arion şi pe domnul Ruşanu?” 
 
Dna. Aldea Ana Maria: 
 „A fost televiziunea mai înainte.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Încă câteva probleme pe care să vi le notaţi, nu ştiu dacă puteţi să-mi daţi şi 

răspunsul acuma.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Vă ascult.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Sunt persoane care spun că nu se ridică gunoiul de la tomberoane, în timpul care ar 

trebui să se ridice. Se ridică noaptea şi se face un zgomot infernal, oamenii se trezesc cu 
troncănituri, cu bocănituri” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Se ridică noaptea?” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Nu se ridică la timp când ar trebui.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Ce înseamnă la timp, domnule consilier?” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Adică dacă ar trebui să fie ridicat săptămânal, probabil că se ridică la două 

săptămâni.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Nu cred.” 
 
Dl. Poant ă Marinel: 
 „Se ridică zilnic. În ce zonă, ne puteţi spune?” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „În ce zonă?” 
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Dl. Neam ţiu Ioan: 
 „Poate pe lună….” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Unde domnule consilier, concret, ca să pot să iau măsuri, unde?” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „N-aş putea să vă spun.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Deci a fost aşa o…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Iluminatul public între blocuri în zona Liceului 3.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Acolo aveţi dreptate.” 
 
Dl. Neam ţiu Ioan:  
 „Cu iluminatul e adevărat.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Când vor avea oamenii iluminat între blocuri?” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Ziua.” 
 
 Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Domnule consilier, v-am explicat, în mare, situaţia cu Luxten-ul. Noi suntem în 

proces cu ei, s-a făcut negociere, i-am chemat aici, au refuzat să vină, eu m-am dus acolo la 
Bucureşti, şi cât de greu vă vine să credeţi, am aşteptat acolo şi nu a venit nimeni, m-am ridicat şi 
am plecat. Mi-am anunţat prezenţa, conform hârtiei trimise de către avocatul lor, m-am dus la 
negocieri, nu a fost nici directorul, nici directorul economic, nici reprezentantul legal, m-au pus într-o 
cameră, din motive de economie au senzor de...”     

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „V-au stins lumina!” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „...aşteptam să vină cineva. După un sfert de oră m-am dus la secretară şi i-am spus 

vă rog frumos să-mi puneţi o ştampilă pe delegaţie, şi mi-a spus că domnul director a plecat, şi 
avocatul nu a venit. Şi am întrebat cam cât ar trebui să stea. Şi apoi am plecat.” 

 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „În luna septembrie şi luna octombrie, pe facturile de apă a apărut şi apa meteorică. 

Nu a mai plouat din august.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „De la brumă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Dumneavoastră aţi aprobat o hotărâre….” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Veţi primi un răspuns foarte pertinent de la Institutul Naţional de Meteorologie.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Farca ş Ladislau: 
 „A plouat noaptea şi nu s-a văzut.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Legat de apometre, tot Apa Prod-ul îmi dă răspunsul?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Cu ce apometre?” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Oamenii se plâng, au apometre, li s-a spus să-şi pună apometre, şi le se facturează 

în continuare pierderile care sunt.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Domnule secretar, noi încă de ce nu avem contracte individuale?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
  „Unde?” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
  „La blocurile unde s-a făcut, s-a instalat individual contoar.”  
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Se fac de către cetăţeni cu Apa Prod.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „A cetăţeanului este la uşă. La uşă are şi contoarul de gaz, la uşă are şi contoarul de 

curent.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Corect.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
  „Şi atunci de ce să nu-i pun contoarul de apă la uşă, şi să-i întrerup apa. Sunt oameni 

care plătesc, şi li se întrerupe apa că n-au plătit alţii.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Domnule consilier, chiar dacă are contract individual?” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
„Da, sunt cu contracte individuale.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Şi li s-a întrerupt apa?” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Da.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Nu se poate, pentru că ....” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Li se facturează pierderile care sunt pe asociaţie.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Domnule consilier, nu se poate să-i factureze pierderile....”  
 
Dl. Poant ă Marinel: 
 „Dacă are individual primeşte factură de la Apa Prod, nu mai primeşte de la 

asociaţie.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Legea cu câinii comunitari?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Care lege cu câinii comunitari?” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Care a fost adoptată de Parlament, să înceapă demersuri să consulte cetăţenii, să...” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Nu a fost promulgată.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Domnule consilier, vă rog eu, când primiţi notiţe, întrebaţi toate detaliile, dar vă voi 

spune, în luna ianuarie se va face consultare publică cu cetăţenii....” 
 
Dna. Aldea Ana Maria: 
 „Toţi cetăţenii, nu numai cei rău-voitori.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Iubitor de animale nu este doar cel care le aruncă de mâncare pe stradă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Sunt de acord, dar daţi-mi voie să vă spun, chiar ieri am fost invitat la o televiziune 

din deva, şi a fost exact această temă a câinilor comunitari. Propunerea mea este să nu cheltuim 
banii cu un referendum, dar ascultaţi-mă care a fost propunerea mea: împreună cu preşedinţii de 
asociaţii, respectiv administratorii, voi avea întâlniri aici, împreună cu toţi preşedinţii de bloc, le voi 
cere lista cetăţenilor din blocul respectiv, şi o să-i rog frumos, numele, prenumele, apartamentul 
unde locuiesc, C.N.P.-ul dânsului, şi două întrebări: doriţi eutanasierea câinilor...”   

 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
 
Dna. Aldea Ana Maria: 
 „Şi prin sondaj să fie sunaţi oamenii aceia....”  
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Bun, nu avem voie să cerem C.N.P.-ul, dar dânşii au voie să şi-l dea.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Haideţi să facem referendum.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Referendumul costă 500.000 de mii de euro, şi atunci cetăţeanul va veni.....” 
 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Am propus o comisie de trei doctori veterinari, ca să nu fie doi pentru eutanasiere 

sau doi care nu acceptă.”  
 
Dna. Aldea Ana Maria: 
 „Nici unul nu este pentru eutanasiere. Depun un jurământ ca să nu le facă rău 

animalelor, deci nici unul nu o să fie pentru omorârea animalelor, clar.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Toţi fac eutanasiere.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Domnule primar, toţi doctorii fac, da, dar nici un doctor veterinar nu va fi de acord să 

eutanasieze 4.000 mii de câini, niciodată. Îşi va da demisia, îşi rupe diploma, şi plus de asta nu ştiu 
dacă are voie.” 

 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „În Statele Unite este lege....”  
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Soluţia este să opreşti sursa.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Şi ce facem cu ei?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „România nu va putea scăpa de câini în mai puţin de cinci ani de zile, părerea mea. 

Va trebui făcut aşa: contabilizarea tuturor câinilor....” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „...atunci când ai băgat o anumită sumă în acel câine, nu-l mai laşi pe stradă. De 

asemenea, să-l întrebăm pe domnul consilier, un iubitor de câini niciodată nu o să fie de acord cu 
viaţa pe care câinii vagabonzi o trăiesc pe străzi. Mănâncă din gunoaie, sunt loviţi de oameni, sunt 
bătuţi, sunt călcaţi de maşini. Soluţia este contabilizarea lor, eutanasierea celor care au boli 
incurabile, sterilizarea celorlalţi, dar penalităţi, să nu-l găseşti pe stradă. Iar cei care au venit şi au 
făcut sterilizare, căţelul acela care are cercelul în ureche, şi ea e gestantă. Au venit şi au decalarat 
că au sterilizat 400, au sterilizat numai 320, şi 80 au mai făcut 1000. Pentru că dacă el îi sterilizează 
pe toţi, în şase ani de zile nu mai are muncă.”   

 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Şi atunci aici aveţi o problemă, primăria, că aţi cerut să-i sterilizeze şi i-aţi plătit.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Nu i-am plătit domnule consilier.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Au fost voluntari. Domnulor consilieri, din respect pentru un cetăţean al municipiului 

Hunedoara care a depus o petiţie, domnul administrator de la Phantom Company, dânsul se ocupă 
cu comercializarea legume-fructe.” 

 
Dl. Ghiuzela Florin: 
 „Am un depozit, am 4 hectare de pământ, tonete, şi aduceam cartofi şi ceapă la 

tonete, şi restul la depozit. Chiria ajungea la 120.000 de mii de lei pe 10 tonete. Eu sunt sigur că 
dânşii nu au ştiu, colegii dumneavoastră, e foarte mult 120.000 de mii de lei, şi am închis foarte 
multe tonete.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Haideţi să vă spun, să vă explic conjunctura cum s-a ajuns acolo, şi vă şi propun 

singurul lucru pe care trebuie să-l facem. Toate documentele au fost puse pe site-ul primăriei, 
dănsul nu a ştiut, trebuia să depună în 15 zile, respectiv până în 21 octombrie 2011. Până în 21 
octombrie trebuia să propună o modificare. Acea modificare, pentru tonetele din oraş, a venit din 
partea cetăţenilor care vindeau în piaţă, care au zis că este anormal ca să plătească 6 lei/mp/zi în 
piaţă, şi face o concurenţă neloială în faţa pieţii, era vorba de piaţa de la Dunărea, în faţa pieţii la 
Dunărea în făcea cineva concurenţă şi plătea 6 lei/mp/lună   

 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Nu a fost niciodată preţul acesta.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Ba da.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Singura posibilitate în octombrie 2012 vom modifica şi vom reveni la o sumă care să 

fie acceptabilă.” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „Ieri a depus petiţia.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Dânsul acuma înainte de şedinţă a venit şi mi-a spus.....” 
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. Ghiuzela Florin: 
 „....am închis, am dată afară oameni...” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert: 
 „El plăteşte non-stop, 365 de zile pe an. În piaţă dacă vrea azi vine, mâine nu vine.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Şi în piaţă face contract pe masă tot anul, chiar dacă nu vine, dar, dânsul are 

dreptate, acel din piaţă are un acoperiş deasupra, are apă potabilă, are w.c.,   
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Dânsul este producător şi şi-a închis afacerea, şi poate mulţi din piaţă nu sunt 

producători.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Dacă se vorbea în septembrie treaba aceasta o puteam rezolva.” 
 
Dl. Ghiuzela Florin: 
 „Se mai poate face ceva, să încercăm să lăsăm pe o perioadă să nu fie contractul pe 

tot anul, măcar pe perioada rece.”  
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
 „Să nu se plătească pe tot anul, cum au cei cu îngheţata.” 
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Dl. Balo şin Nicolae: 
 „Cum au cei cu îngheţata, respectiv domnul Crişan nu a câştigat licitaţia, ştiţi, nu?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „Nu dragul meu, domnul Crişan a câştigat acea licitaţie. A venit frumos la licitaţie, 

plăteşte, va dispărea, exact cum şi-a dorit dânsul.”  
 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
 „...sunt de acord. Voi vorbi cu colegii mei de la taxe şi impozite, o să vorbesc şi cu 

domnul secretar, daţi-mi voie să vorbesc, dacă există cadru legal să nu le luăm bani în perioada în 
care nu are tonete vom face treaba aceata, ceea ce înseamnă că veţi plăti numai pe jumate. S-a 
făcut o variantă din aceasta celor care au închiriat terasele şi nu le folosesc pe perioada de iarnă.” 

 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 

  „În chemăm pe toţi şi le facem la toţi. Din nou, nici eu, nici dumneavoastră nu aţi fost 
informaţi de problema aceasta, o să vă asigur că în luna octombrie, aceasta este o variantă 
posibilă, rezolvabilă, să nu vă taxăm pe perioada de iarnă.”  
 

Dna. Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
  „Vă mulţumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local.” 
 

 
 

 
 

          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

MINUTA 
şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 30.11.2011 

 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor   
locale pe anul 2012. 

Hotărârea nr.229/2011 se aprob ă cu 15 voturi ”pentru” şi 5 ”ab ţineri” (Farca ş 
Ladislau, Munteanu Gigi, Balo şin Nicolae, Culcea Tudorel, Vasilescu Tatiana). 
 

La punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor 
pentru utilizarea spaţiilor cu altă destinaţie decât locuinţă şi pentru folosirea terenurilor aflate în 
administrarea Consiliului Local şi a altor instituţii publice aflate în subordinea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, pe anul 2012. 

Hotărârea nr.230/2011 se aprob ă în unanimitate.  
  
                     La punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea de taxe, pe anul 
2012, pentru serviciile prestate la Starea Civila - “Casa Căsătoriilor”. 

Hotărârea nr.231/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
                    La punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor în vederea 
închirierii unor spaţii din cadrul Casei de Cultură a municipiului Hunedoara, pe anul 2012. 

Hotărârea nr.232/2011 se aprob ă în unanimitate. 
  

La punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor de închiriere 
a căminelor culturale din municipiul Hunedoara, pe anul 2012. 

Hotărârea nr.233/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor, preţurilor de 
vânzare a unor publicaţii ştiinţifice precum şi preţul materialelor publicitare  la Muzeul Castelul 
Corvinilor, pe anul 2012. 

Hotărârea nr.234/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor de 

închiriere pentru folosirea locurilor publice de desfacere din pieţele, târgurile şi oboarele din 
municipiul Hunedoara, pe anul 2012.    

Hotărârea nr.235/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea unor taxe şi tarife 
aplicate de către  Serviciul public „Bazinul de Înot” Hunedoara, pe anul 2012. 

Hotărârea nr.236/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru 
atribuirea locurilor de înhumare din cimitirul "Valea Seacă" aflat în administrarea Consiliul local al 
municipiului Hunedoara şi a taxei de folosire a capelei, pe anul 2012. 

Hotărârea nr.237/2011 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului 
costului mediu lunar de întreţinere datorat de beneficiarii şi/sau de susţinătorii legali ai acestora 
pentru serviciile furnizate  de Căminul pentru Persoane Vârstnice din  municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.238/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii  prin 

licitaţie publică a culoarelor de înot din cadrul  Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - 
Bazinul de înot, în vederea desfăşurării unor activităţi de înaltă performanţă sau iniţiere. 

Hotărârea nr.239/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului 

Educaţional Naţional Olimpiada Naţională de Nataţie „SPECIAL OLYMPICS” ROMÂNIA, ediţia a -II-
a 2012. 

Hotărârea nr.240/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă 
gratuită, pe termen limitat, a spaţiului  în suprafaţă de 34 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. 
C-tin Brâncuşi, Bloc X2,  camera 3, etaj 3, în favoarea Filialei  Hunedoara a Comitetului Naţional 
Român pentru Drepturile Copilului. 

Hotărârea nr.241/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la 

plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în 
ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.242/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe  

sociale situate în municipiul Hunedoara. 
Hotărârea nr.243/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unor 

locuinţe din fondul locativ de stat către actualii chiriaşi. 
Hotărârea nr.244/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.33/2011 privind  aprobarea Programului 
anual de achiziţii publice pe anul 2011, cu modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.245/2011 se aprob ă cu 17 voturi ”pentru” şi 5 ”ab ţineri” (Farca ş 
Ladislau, Munteanu Gigi, Balo şin Nicolae, Culcea Tudorel). 
 

La punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual 
alocat  din bugetul local al municipiului Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public  
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precum şi a  Programului local pentru finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit  de interes 
general pe anul 2012. 

Hotărârea nr.246/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea parteneriatului 
dintre Municipiul Hunedoara şi Organizaţia Naţională Cercetaşii României - Filiala Braşov “Virgil 
Oniţiu” în calitate de solicitant, Inspectoratul Şcolar Judeţean Hunedoara, Asociaţia Corvina şi 
Asociaţia de Terapie Comportamentală Aplicată Bucureşti, în vederea obţinerii unei finanţări 
nerambursabile şi a implementării proiectului „Şi noi vrem la şcoală” din cadrul PROGRAMULUI 
OPERAŢIONAL SECTORIAL DEZVOLTAREA RESURSELOR UMANE 2007-2013, AXA 
PRIORITARĂ 2 - Corelarea învăţării pe tot parcursul vieţii cu piaţa muncii – Domeniul Major de 
Intervenţie: 2.2 Prevenirea si corectarea părăsirii timpurii a şcolii. 

Hotărârea nr.247/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 

licitaţie publică a unor spaţii, proprietate publică a Municipiului Hunedoara, situate în Piaţa Obor din 
municipiul Hunedoara 

Hotărârea nr.248/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării  

prin licitaţie publică  a  terenului în suprafaţă de  557,0 mp situat în str. Gheorghe Bariţiu f.n. din 
municipiul Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 62210, nr. CF vechi 1695N, nr. cadastral 
3155, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara.  

Hotărârea nu a fost adoptat ă. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin 

licitaţie publică  a  terenului în suprafaţă de  16,68 mp cotă parte indiviză situat în Aleea Florilor nr. 
8 , înregistrat în C.F. Hunedoara nr.61063, nr. CF vechi  816N, nr. cadastral 961, aferent 
apartamentului nr.6 , aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.249/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin 

licitaţie publică  a  terenului în suprafaţă de  92,0 mp  situat în b-dul Dacia  nr. 21, înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr. 62686 nr. Cadastral 62686, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara.      
                     Hotărârea nr.250/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului 
pentru înregistrarea, evidenta şi radierea vehiculelor de pe raza Municipiului Hunedoara, care nu se 
supun înmatriculării. 

Hotărârea nr.251/2011 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 25 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului anual şi 

a statului de funcţii pentru asistenţii personali ai persoanelor cu handicap grav din  Municipiul 
Hunedoara, pentru anul 2012. 

Hotărârea nr.252/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

 



68 
 

La punctul 26 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii 
organizatorice – organigrama şi a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului 
municipiului Hunedoara şi pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara.      
                     Hotărârea nr.253/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
 La punctul 27 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a 
Asociaţilor la S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara. 
                     Hotărârea nr.254/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

 La punctul 28 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi 
desfăşurării în municipiul Hunedoara a Concursului Internaţional de Dans Modern „Corviniana”. 
                     Hotărârea nr.255/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

 La punctul 29 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării, din 
bugetul local, a sumei de 50.000 lei în vederea organizării sărbătorilor de iarnă.    
                     Hotărârea nr.256/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

 La punctul 30 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului local al municipiului Hunedoara, şi a virărilor de credite bugetare, pe anul 2011.      
                     Hotărârea nr.257/2011 se aprob ă cu 16 voturi ”pentru” şi 5 ”ab ţineri” (Farca ş 
Ladislau, Munteanu Gigi, Balo şin Nicolae, Culcea Tudorel, Cazan Florin). 
 

 La punctul 31 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 
5.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea deplasării corului „Doina” la Graz - 
Austria  în vederea participării la evenimentul de caritate „Educaţia face posibilă educaţia”. 
                     Hotărârea nr.258/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

 La punctul 32 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 50.000 
lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, ca sprijin financiar unor unităţi de cult de pe raza 
administrativ-teritorială a municipiului Hunedoara. 
                     Hotărârea nr.259/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

 La punctul 33 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 
01.12.2011 – 31.01.2012.  
                     Hotărârea nr.260/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 

 


